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Móra Viktória képviselő, bizottsági tag; 
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jegyzőkönyvvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 

 
Meghívott:    Kárpáti Zoltán. 

 
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 5 tag jelen van, így a bizottság határozatképes. Az elnök a nyilvános ülést 14 
órakor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
1. napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(3. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Kárpáti Zoltán ügyvezető 

 
2. napirendi pont:  
Javaslat a 2022. évi Sportkeretből (működési támogatás) és tartalék keretből megítélt 
támogatási összegek felhasználásának módosítására 
(4. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
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1. napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(3. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Kárpáti Zoltán ügyvezető 

 

Murvai Árpád elnök:Az 1. napirend következik, melyhez egy írásos beszámolót kaptunk, az 
ügyvezető úr által jegyezve. Tisztelettel kérdezem Kárpáti Zoltán urat, hogy van-e szóbeli 
kiegészítése az írásban leadott anyaghoz?  
 
Kárpáti Zoltán: Igen. Tisztelettel köszöntöm a bizottságot, elnök urat. Köszönöm szépen a 
lehetőséget, talán azt hiszem, hogy az én kezdeményezésemre is szerettem volna eljönni, és 
egy picit a szekszárdi UFC-ről, illetve a szekszárdi futballal kapcsolatosan nemcsak egy írásbeli 
anyagot leadni, hiszen abban nem lehet mindent leírni úgy, ahogyan zajlik az életben, hanem 
szeretnék egy átfogó képet adni az egyesület illetve a  3 sportszervezet munkájáról, merthogy 
most már 3 sportszervezetünk van. Alapvetően én 2014. novembere óta töltöm be a 
szekszárdi UFC elnök tisztségét a közgyűlés által, amit azt hiszem, 2018. áprilisában 
hosszabbított meg a Szekszárdi UFC közgyűlése. Az UFC életében 4 éves mandátumokkal 
történik az elnökválasztás, ami, halkan megjegyzem, az idei évben újra megtörténik, hogy az 
UFC-nek elnököt kell választania. Az elmúlt évek során én egy picit méltatlannak tartottam azt, 
hogy bár lehet, hogy ez volt a megszokott módszer, hogy mi beadunk egy szakmai beszámolót 
és mint a város, de mondhatom azt is, hogy a megye egyik legnagyobb, vagy épp a legnagyobb 
tagot számláló egyesülete, egy pár soros beszámolóban mondja el azt, hogy ő mit is végzett 
az elmúlt évben, illetve, hogy milyen fejlesztési tervei vannak. Voltam én itt már a bizottság 
meghallgatásain, ülésein, úgy, amikor elnöktársak illetve vezetőtársak kint vártak, és nagyjából 
5-10 percre volt lehetőségünk és nagyjából a kérdés annyi volt, hogy akarom-e módosítani, és 
arra én válaszoltam, hogy nem, mert hiszen abban elvileg és gyakorlatilag minden van. De úgy 
éreztem, hogy ennél több, tehát az UFC-nek, illetve a város sportját vezető Oktatási és Sport 
Bizottságnak komolyabb, és egy kicsit szorosabb kapcsolatot kellene ápolnia annak 
érdekében, hogy ez a közel 450, de adott esetben még sokszor az 500 főt is elérő taglétszám 
még jobban tudjon működni mindannyiunk előnyére. Illetve ami számunkra azt gondolom, 
hogy sok esetben negatívan jött vissza, de mint tudjuk, a pletykákból általában az ember a 
negatívat hallja meg, de ugye itt, hogy ufó leszállópálya lesz a sportpályán, akkora világítás 
van, aztán rezsicsökkentés mellett, aztán, hogy minek kell az UFC-nek futballpályákat építeni, 
oda más is épülhetne és még sok-sok minden, de azt gondolom, hogy ez nem erre a napirendi 
pontra tartozik, illetve annyiban, hogy én úgy éreztem, hogy beszéljünk arról, hogy mindenki 
tudja, vagy legalábbis a bizottság lássa egyszer át, hogy mi hogyan is működünk, mert ezt nem 
lehet egy kétoldalas beszámolóban elmondani. Alapvetően a Szekszárdi UFC tagja, az ott 
sportolók, illetve, most konkrétan nem tudom megmondani, de talán 14 éves kor alatt pedig 
az őket törvényesen képviselő szülők. Ők választják meg alapvetően az elnökség tagjait és az 
elnököt, és ez ugye 4 évente történik. Nemcsak gyerekkorom óta, de az elmúlt 8 évben is, 
mióta én vagyok a klub vezetője, egyetlen egy biztos dolog volt a magyar labdarúgásban, az a 
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változás, hogy mindig valami változott, és mindig valami újhoz kellett alkalmazkodni. 
Alapvetően most inkább az utánpótlás tekintetében nézném és vizsgálnám a dolgokat. 
Alapvetően léteznek az akadémiák, mint a legfelsőbb szint, alattuk vannak a 
tehetségközpontok, mint mondjuk úgy második szint. Ez Tolna megyében egyébként a Paks, ő 
tölti be ezt a szerepet, alatta pedig a körzetközpontok, és a körzetközpont alatt pedig az egyéb 
egyesületek. Körzetközponti, vagyis a harmadik szinten lévő egyesület a Szekszárdi UFC, 
aminek az a feladata alapvetően, hogy a nála leigazolt játékosokat, versenyzőket fejlessze és 
tanítsa, tegye ezt oly módon, hogy válogassa ki a tehetségeket a tehetségközpont által, és 
juttassa el azokat a gyerekeket a tehetségközpontba, akihez ő tartozik. Tehát a szekszárdi 
gyerek az ne Felcsútra, a Videotonhoz, a Fradiba, az MTK-hoz, Nyíregyházára menjen, hanem 
irányítottan a Pakshoz, mint a körzetközpont felett álló tehetségközponthoz. A Szekszárdi 
UFC-nek az még a feladata, hogy az alá és hozzá tartozó, vagy alárendelt klubokkal tartsa a 
kapcsolatot, az ő részükre, és ez egy óriási változás az előző évekhez képest, tartson heti 
rendszerességgel Bozsik tornákat. Ez egyébként azért változás, mert ez eddig úgy zajlott, hogy 
minden hétvégén más településen került megtartásra a Bozsik fesztivál. Most ezt mindet a 
körzetközpontnak kell vállalni és megtartania. U8-as korosztálytól U12-13-as korosztályig, Feri 
ebben még lehet, hogy tájékozottabb is, mint én. Ez egy, mind szervezésben, mind 
pénzügyekben, mind egyebekben, a mindennapi élet megszervezésében plusz feladatokat ró 
ránk. Innentől jön az, amivel az MLSZ kevésbé foglalkozik, hogy hozott egy döntést, aztán hogy 
majd évek múlva jó-e ez a döntés vagy sem, éppen erről is ejtettünk az imént pár szót. U13, 
U14-től a tehetséges gyerekek áramoljanak fel a tehetségközpont felé, illetve akár az 
akadémiák felé, nyilván ez által, ha lehetőségük nyílik rá, legyenek profi státuszú labdarúgók 
NBI-ben, NBII-ben. Mivel, ha Szekszárd felnőtt futballját nézzük, NBIII-as klub, tehát harmadik 
vonalban szerepel, NB I, NB II és az NBIII. Az NB III-ban jelenleg 3 csoport van, nyugat, kelet és 
a közép. A Szekszárdi UFC felnőtt csapata a bajnokság, tehát az NB III középcsoportjában 
található meg. Részben, mint utánpótlásnevelő klub, részben anyagilag szerény költségvetésű 
klub, igenis rászorul arra, meg filozófiáját tekintve is évek óta így működik és dolgozik, hogy a 
nála nevelkedett gyerekeket beépítse a felnőtt csapatába. Ez mind anyagi érdek, mind pedig 
egyébként a filozófiánkból adódó érdek is egyben. Nyilván, hogy ez egy kicsit szembeáll az 
MLSZ-nek a koncepciójával, mert ha U14-től a tehetségeinket elengedjük, akkor azokat a 
tehetségeket elég nehéz visszahozni, illetve, ha valamilyen szinten egy játékos motivációját 
vesztette a pályafutásában, karrierjében, akkor ezt a motivációt viszonylag nehéz adott 
esetben helyreállítani, úgy, hogy itt megfelelően motivált legyen és a hazájáért, kis 
településéért tegyen, és azért tegyen meg mindent. Ezzel dolgozunk. És ezzel úgy nagyjából 
kihagytam egy köztes korosztályi csapatokat, az U15-öt, az U16-ot, az U17-et, az U19-et, és 
adott esetben a Szekszárdi UFC második csapatát, ami most jelenleg a megye első osztályban 
szerepelt, illetve nevezett ebben az évben. Tavalyi évben egy nehéz döntést kellett hoznunk, 
és ez is mutatja azt, hogy olykor nem mindig egyszerű meghozni döntéseket, mégpedig azt a 
döntést kellett meghoznunk, hogy nem írta elő kötelezően az U17 indítását a Magyar 
Labdarúgó Szövetség az NB III-as klubok számára, hanem ezt, mint lehetőség adta meg, és 
abból kellett választanunk, hogy indítsunk U17-es csapatot a saját gyerekeinkkel, vagy pedig a 
korosztályokat léptessük eggyel feljebb, az U17-es csapat legyen U19-es, az U19 pedig játsszon 
a felnőttben, és indítsuk el őket a megye I osztályban. Mi ezt a döntést hoztuk meg, mert úgy 
gondoltuk, hogy szakmailag az, hogy egy 19 éves gyerek belép a felnőtt futballba, az 
mindenképpen a mi szempontunkból, hogy utána könnyebben tudnak majd a felnőtt csapat 
tagjaivá válni ezek a gyerekek, ez szakmailag előnyösebb, mint játszanak egy, bocsánat a 
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kifejezésért, egy „himi-humi” U17-es regionális bajnokságban. Pénzügyileg ez azt jelentette 
számunkra, hogy kaptunk volna az U17-ért 6 millió forintot, a megye meg belekerül 5 millióba. 
Ha ezt így szummázva nézem, ez 11 millió forint, de mi azt a döntést hoztuk, hogy inkább 
szakmai döntést hozunk, és nem indítottunk U17-et, hanem indítottunk helyette megye I-et, 
tehát pénzünkbe került ez a dolog, és pénztől estünk el a TAO források által. TAO források, 
hadd tegyek egy megjegyzést és egy kiegészítést. Ugye azt gondolják sokan, természetesen 
nem tételezem fel a bizottságról, hogy a bizottság tagjai is, de sokan tévedésben vannak a TAO 
pénzekkel kapcsolatban, hiszen azt az egyszerű mondatot szokták mondani, hogy jó nektek, 
mert a TAO úgyis megoldja, és a TAO-ból ezt meg tudjátok oldani. A Magyar Labdarúgó 
Szövetség által, illetve a TAO rendszer által ez a következőképpen működik, és ez fontos lesz 
itt a két következő sportszervezet kapcsán is. A versenyeztetett, az MLSZ által lehetőséget 
biztosított korosztályok számára van TAO lehetőség. Ezt mondom érthetőbben. Ha nekem van 
U7-ben, tehát 6-7 éves korosztályban 10 gyermekem, akkor ott 3 csapatot el tudok indítani, 
mert ott az előírás 3 fős csapatok megszervezése. Ez 3, azaz 3 darab TAO-ra jogosult csapatot 
jelent, és így tovább ugye fölfele, U8-ban, U9-ben, U10-ben, nyilván, ahogy megyünk fölfele, 
és a gyerekek nőnek, ott ugye egyre nagyobb pályán lépnek pályára, és nyilván már nincs annyi 
gyerek, hogy több csapatot el tudjunk indítani. Ezért jöttek azok a gondolatok, hogy hozzunk 
létre egy másik sportszervezetet is. De ennek volt egy előzménye, de mindjárt arra is kitérek. 
Alapvetően azért, mert nekünk azt mondjuk, hogy mi körzetközpont vagyunk és van 450 
tagunk, ettől még nem vagyunk nem tudom mennyi TAO-ra jogosultak. Mi a versenyeztetett 
csapatok által vagyunk bizonyos összegű TAO-ra jogosultak, amit ugye az adott évi MLSZ 
versenyrendszer meghatároz. Mondok egy házszámot, ez mondjuk 50 millió forint egy évben. 
Azt, hogy ezt az 50 millió forintot mire költöm, ez pedig a klubnak a lehetősége, nyilván az 
MLSZ korlátjai között. Csak egy egyszerű dolgot mondok, bérleti díjra ennek az össz TAO-nak, 
a jogosult megszerezhető TAO-nak a 20%-ka költhető el. De elkölthetem mondjuk 100%-ban 
labdákra vagy éppen fizetésekre. Mindig azt a mondatott szokták nekem mondani, hogy 
adjunk több bért, vegyünk több labdát, miért nem emeljük fel az edzők bérét, mert hát úgyis 
TAO-ból ezt ki lehet fizetni. Persze, csak ha az össz keretem 50 millió forint a példa szerint, 
akkor azt nekem be kell osztanom ugyanúgy, mint egy költségvetésnél a bizottságnak, illetve 
akár a városnak. Abból az 50 millió forintból mire jut? Jut-e minden évben melegítőre, jut-e 
minden évben pályakarbantartásra, jut-e minden évben utaztatásra, szendvicsekre, edzői 
bérekre, labdákra, egyebekre. Csak ezt szerettem volna elmondani, hogy ez alapvetően így 
működik. Lehet, hogy már valaki erről értesült, szakmailag azt a döntést kellett hoznunk 3 
héttel ezelőtt, hogy a Szekszárdi UFC második csapatát a megye I-ből vissza kellett léptetnünk, 
mert egyszerűen annyi sérültünk van, annyi gyerek hagyta abba, igazolt el, vált szükségessé a 
felnőtt csapat számára, hogy egyszerűen a megye I-et nem tudtuk már, mint csapatot 
működtetni, és az, hogy 16-17 éves gyerekek egy hétvégén két meccset is játsszanak, ezáltal 
feladva a gyerekkorukat, és egyébként szakmailag sem megoldható, sajnos ebbe a helyzetbe 
kényszerültünk. Ezt okozta az is, hogy az NB III kapcsán 6 játékos távozott a felnőtt öltözőből, 
részben azért, mert az életük más irányba vitte őket, és kénytelenek voltunk elengedni őket, 
részben anyagi szempontból, mert úgy láttam vezetőként, illetve úgy látta a klub vezetése, 
hogy így is nehézkes lesz ezt a szezont végigvinni, és úgy döntöttünk, hogy nem számít, 
hányadikak vagyunk, csak maradjunk bent. Az az előkelő pozíció, amit az előző években 
elértünk és idén 8. helyen tudtunk fordulni, azt az előkelő pozíciót most fel kell adnunk a 
bennmaradás és a gazdasági működésünk értelmében. Más oldalról nézve a dolgot 4 olyan 
fiatal kapott lehetőséget az edzőmérkőzések során 16,5-17 évesen, akik viszont majd 
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valószínűleg be tudnak mutatkozni a szekszárdi felnőtt csapatban. 2014-ben, amikor én a klub 
elnöke lettem, akkor a Micskó Márk még játékosa volt a szekszárdi felnőtt csapatnak, és azzal 
a gondolattal keresett meg engem, hogy szeretne egy női szakosztályt felépíteni Szekszárdon, 
és ez első körben akkor a futsalra vonatkozott. Mivel, bevallom őszintén, a semmiből 
csöppentem bele, bár Szekszárdon nevelkedő labdarúgó voltam, aztán majd a gyermekem is 
úgy döntött, hogy itt kezdi meg pályafutását, ezen kívül szülőként nem sok mindent tudtam a 
klub működéséről, úgyhogy pont annyit mondtam a Márknak, hogy a lehető legkevesebb 
gondom legyen ezzel, csináld. Nyilván az anyagi dolgokat mindig egyeztettük, de sem 
szakmailag, sem egyéb módon nem szóltunk bele az ő munkájába, és azt gondolom, ez 
elmondható az elnökség többi tagjáról is, mert az Alessandro Arenát leszámítva a korábbi 
elnökségből senki nem vett részt az elnökség munkájában. Akkor azt mondtam a Márknak, 
hogy oké, akkor csináld, a lehető legkevesebb gondom legyen és minél sikeresebbé tedd ezt 
az egész történetet. Azt hiszem, hogy ezekben a számokban nem vagyok jó, de azt hiszem, 
hogy talán a működés és a mondandó szempontjából nem is biztos, hogy fontos, sőt, inkább 
mellékes, de az azt követő évben kivívta a Márk a feljutást a futsalnál az NB II-ből az NB I-be, 
ami azt jelentette, hogy ez hivatásos, akármennyire is bagatellnek tűnik, de ez egy hivatásos 
státuszú csapatot hozott létre vagy vívott ki magának, ahol szintén pénzügyi döntést kellett 
hozni, hogy vagy azt mondjuk, hogy a Szekszárdi UFC-ben versenyeznek tovább ezek a lányok, 
és Szekszárdi UFC néven indítjuk a női NB I-ben a futsal csapatot, vagy pedig , és ezáltal az 
amatőr státuszú klub megszűnik, és átvált hivatásos státuszú klubbá, és megszűnik ezáltal 
minden 90%-os támogatás a versenyeztetés által az összes utánpótlás csapatnál és az NB III-
nál is egyaránt. Ez nagyjából ilyen 10 millió forintos plusz pénzt jelentett volna a klub számára. 
Vagy a másik verzió az volt, hogy a Szekszárdi UFC mint tulajdonos létrehoz egy 
sportszervezetet, ez lett a Szekszárdi Futballklub Kft., így, mivel az UFC 100%-os tulajdonos, 
ezért jogutódként automatikusan indulhat az NB I-ben ez a csapat, jogosult a TAO-ra, tehát 
nem kell megvárni a két év működést, és lehet hivatásos sportszervezet. Azt gondolom, hogy 
szerintem gazdasági okok miatt értelemszerű volt, hogy ezt a döntést hoztuk. Aztán rövid időn 
belül úgy tűnt, hogy találunk egy szponzort és kötöttünk egy megállapodást az Agenta 
cégcsoporttal, Keszthelyi Erik vezetésével, ami első körön jónak is tűnt, és akkor itt nyilván a 
szponzor beszállásával a Szekszárdi FC Kft. új neve Agenta Girl Szekszárdi Futball Klub Kft. lett, 
majd ez az együttműködés, mindegy, hogy milyen okok miatt, igazából valamiért nem sikerült, 
nem úgy működött, az Agenta egy év után kiszállt mögülünk, és ez az együttműködés 
megszűnt. Mi lusták voltunk, mert ezt a nevet még futtattuk jó néhány évig, úgyhogy pénz és 
támogatás nélkül az Agentát egy kicsit felemeltük, de mint tudjuk, a biztosítós úriember, az 
Erik barátunk nem ettől lett a biztosításban sikeres, hanem a tehetségének köszönhetően, 
illetve az agilitásának. Tulajdonképpen szponzor nélkül mentünk tovább, de a Márk 
munkájának köszönhetően magyar kupacím, NB I-es futsal 2. helyezett, 3. helyezett, ezeket 
azt hiszem, talán le is vannak írva a Márk jól összerakott összefoglalójában. Azért adtam, 
küldtem be hármat, mert kértem a Márkot, mert valamilyen szinten ez az ő gyereke, hogy ő is 
írja le azt, amit ő az egész női szakosztályról gondol. Mivel eljutottunk futsalban a csúcsra, 
magyar kupát nyertünk, bajnokságot ugyan nem, de látszott az, és egyébként 3-400-an nagy 
odaadással buzdították minden hazai mérkőzésen a csapatot, tehát ha úgy tetszik, társadalmi 
bázisa is volt a csapatnak, mégis, a Márk is úgy érezte, hogy kezd ebbe belefáradni, illetve nincs 
továbblépés, illetve az MLSZ és a FIFA is a női labdarúgásnak kezdett egyre nagyobb, 
hangsúlyos szerepet osztani, és így számunkra is, hiszen alapvetően a futsalért viszonylag 
kevés pénzt kaptunk a TAO rendszer által, a női csapatokért viszont látszott, hogy többet. 
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Próbáltuk a Márkot is preferálni abba az irányba, hogy ha egy mód van rá, akkor a futsalt 
hanyagoljuk, hiszen TAO-ra nem volt jogosult a felnőtt csapat egyáltalán, szponzor nélkül 
nehéz volt. Próbáltuk abba az irányba vinni, hogy mozduljunk el a nagypályás labdarúgás 
irányába, illetve egyáltalán a labdarúgás irányába, és azt a bázist, amit ő futsalban felépített, 
azt próbálja átcsoportosítani az UFC női labdarúgó szakosztályába, és próbáljunk ebbe az 
irányba lépni. Azt gondolom, ezt is sikerült a Márknak megugrania. A TAO rendszerhez tennék 
egy kiegészítést, hogy tulajdonképpen megszűnt az Agenta Girls-nek vagy a Szekszárdi FC Kft-
nek a létjogosultsága, mert nem kellett, hogy hivatásos sportszervezet legyen. De mit 
csináljunk vele? Egy jó szervezet volt, amiben volt úgymond kvázi forgalom, volt TAO működés, 
valamilyen módon meg kellene tartanunk ezt a működést. Egy szekszárdi futballhoz közeli 
barátunk, Domonyai László, aki nagyon sok évet töltött el a magyar labdarúgásban, tőle kaptuk 
azt az ötletet, hogy ezt mi sem így csináltuk az MTK-nál, hanem ezt úgy kell csinálni, hogy ha 
van 20 gyereked U7-ben, akkor el kell indítani 6 csapatot 2 sportszervezetben, mert akkor az 
6 darab támogatást jelent, és mivel a kollegák jól dolgoztak, és volt gyerekünk U7-ben, U8-
ban, U9-ben, futballban is, illetve közben az MLSZ futsal lehetőséget is biztosított a fiú klubok 
számára is, ezért a gyerekeket egyszerűen szétosztottuk a két egyesületben azért , hogy minél 
több TAO-ra legyünk jogosultak, és minél több gyereknek adjunk lehetőséget a 
versenyeztetésre, és minél több edzőt és jobb körülményeket biztosítsunk. Ez a kiegészítés, és 
ezt nem lehet egyszerűen leírni papírra, hogy ez hogyan épült így fel és miért működik még 
mindig a Szekszárdi Futball Kft. és miként működik. Tulajdonképpen nem lehet azt mondani, 
hogy a Szekszárdi UFC a fiú szakosztály, a Szekszárdi FC Kft. pedig a szekszárdi labdarúgás női 
szakosztálya, hanem ez mixelve van, úgy, ahogy a lehető legoptimálisabb a TAO rendszer és a 
versenyrendszer számára. Mivel a Márk nagyon jól dolgozott és a tavalyi évben, tehát a 21-
22-es évben elindítottuk a női NB II-es felnőtt csapatot, én azt mondom gyerekekkel, mert 
még most is gyerekek ezek a lányok, és 2. helyen sikerült végezni, és az MLSZ 
létszámbővítésének köszönhetően, illetve a 2. helynek köszönhetően az 1. és a 2. helyezett 
csapat kivívta a feljutást az NB I-be, ami újra hivatásossá tette ezt a csapatot, így megint 
döntéshelyzet előtt voltunk tavaly nyáron, hogy mit csináljunk ezzel a csapattal. Én azt 
gondolom, hogy lefejezni egy értékes sportszakembert azzal, hogy erre mi nem vagyunk 
képesek és ennek ez volt a teteje, azt gondolom, hogy ez lett volna a legnagyobb butaság, 
úgyhogy létrehoztunk még egy sportszervezetet az SZ.WOMAN’S FC Kft.-t. Azért nem lett 
szekszárdi, mert olyan gyorsan kellett ezt megcsinálni, hogy az önkormányzatnál nem ment 
volna végbe a szekszárdi névnek a jóváhagyása, amivel azóta nem foglalkoztunk, de egyébként 
az lett volna az elképzelésünk, hogy Szekszárdi WFC vagy valamilyen módon megjelenítve a 
lányokat és természetesen a szekszárdi nevet belevonva. Ez egyenlőre SZ.WOMAN’S FC Kft. 
néven fut és működik és dolgozunk. Itt már egy érdekes helyzet alakult ki, itt már a felnőtt 
futballnak nagyon komoly elvárásai vannak az MLSZ részéről. Ez ugyanúgy működik egy 
marketingszerződés és működési szerződés által, mint ahogy működik a magyar férfi NB I és 
az NB II. Tehát megvan, hogy milyen szponzorfalat kell minden mérkőzésen biztosítani, azon 
kívül hogy milyen előírások vannak a mérkőzés biztosítását tekintve, az alap, mert az volt az 
NB II-ben is, itt egy picit ez bonyolultabb, illetve több részről kell biztosítani, de alapvetően a 
kameraállásokat biztosítani kell, az MLSZ ellenőröket, rengeteg dolgot, molinókat elhelyezni, 
azokat megfelelő helyen, aztán a tévé részére összefoglalók készülnek az M4 felvételével és 
minden hétvégén ezek leadásra kerülnek az M4-en. Ez azért egy nagy falat volt a mi 
számunkra, illetve legalább akkora lépés volt, mint amekkorát ugrott a KSC az Európa Ligás 
történettel. Sajnos a társadalmi bázisa nem akkora, vagy még nem akkora, illetve egyenlőre 
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még az eredményessége sem, mint a KSC-é, de a Márk nagyon dolgozik azon, hogy ez sikeres 
legyen. Mi lehet ennek a csapatnak erre az évre, 22-23-ra a célja? Hát semmi más, mint a bent 
maradás, hiszen, bár ugyan kaptunk 40 millió forintot az MLSZ-től ennek az egésznek a 
működtetésére, de hát a versenytársaink minimum 80-nál, de inkább a fölötti pénzekkel 
gazdálkodnak, tehát már eleve szóba sem jön, hogy Szekszárdra lejöjjön egy tehetséges 
játékos, hiszen itt már nincsenek zsebből zsebbe meg borítékba adott pénzek. Ez egy hivatásos 
sportszervezet hivatásos szerződésekkel, MLSZ által jóváhagyott munkaszerződésekkel, 
járulék és EKHO megfizetésével, tehát itt nincsen susmus, mindent az MLSZ felügyel, és ehhez 
kevesek vagyunk, ezt bevallom őszintén. Jelenleg utolsó előtti a csapat, felkészülése zajlik, 
szeretnénk erősíteni, kellene igazolni, de nehéz téli időszakban, de mindenképpen az a célunk, 
hogy bent maradjunk. Ezért dolgozunk, és ezért tesz meg a Márk mindent, és mi elkövettünk 
egyébként egy hibát, hogy a múlt héten lévő díjazásra nem került be a Márknak a neve, és ezt 
mi nem küldtük vissza, ezt nem a bizottság nem tette meg, hanem ez a mi részünkről nem 
került vissza, hiszen a Márk országos bajnokságban elért 2. helye azt gondolom, igenis 
becsülendő és elismerendő. Nem tudom, van-e arra lehetőség, ezt nem írtam fel magamnak, 
de most így gondolatként, hogy valamilyen módon utólag esetleg ő kapjon-e egy oklevelet, ezt 
majd a bizottság eldönti. Ezt akár kérném is, hogy ha van erre lehetőség, akkor a Márk értékes 
szakember és megérdemli, hogy ezt a titulust vagy ezt a büszkeséget megkapja. Nem tudom, 
hogy sikerült-e ezt így összefoglalnom, a működésünket, és nyilván hozzátartozik ehhez az 
egészhez, amit egyébként leírtam, illetve ami évek óta hozzátartozik, illetve amiről Faragó 
képviselő úrral is az elmúlt hetekben vagy hónapokban egyeztettünk, hogy az UFC most már 
jó rég óta, nagyjából évi 100 gyereket nevelget, fociztat, foglalkozik velük óvodák szintjén, ami 
azt gondolom, eleve jó a sportnak, természetesen mi azt szeretnénk, hogy a focinak legyen jó, 
de eleve jó a sportnak. Feriék közreműködésével 3 ovi focipálya valósult meg annak idején. Jó 
lett volna, ha a 4. is megvalósul a legnagyobb oviban, de azt gondolom, ez is óriási dolog, de 
ha mondhatok ilyet kritikus szemmel és építő kritika jelleggel, ezek a pályák gazdátlanok, mint 
ahogy a Szekszárdi UFC létesítménye, öltözőépülete, és mint ahogy a képviselő úrral ahogy 
beszélgettünk, a Bakában és a Garayban létrehozott két pálya is gazdátlan. Ez kritika az 
önkormányzat felé, kritika az UFC felé, és ez kritika a város és az UFC együttműködésének. Én 
ezt gondolom. Én azt gondoltam, hogy nagyobb egyesület vagyunk és több olyan beruházás 
zajlott az elmúlt években és zajlik most is, hogy ezekben csúnya szóval egymást köpködjük, 
hanem inkább építsük, és ezeket az értékeket tartsuk meg annak érdekében, hogy ki mit tud 
hozzátenni, és hogy ezek hogyan tudnak a gyerekek, a sport, az iskolák és az adott létesítmény 
számára legjobban felhasználhatók lenni. Én bevallom őszintén, mivel az évek és az idő marha 
gyorsan pörög, és mindig van teendő, nem is tudom, hogy milyen géppel lehetne 
megközelíteni az ovis pályákat, de tudom, hogy vannak ilyen kézzel cipelhető kis 
pályafenntartó eszközök, amiket adott esetben meg lehetne TAO-zni, és ezt megfelelő 
együttműködéssel és támogatással, ugye most már elvileg az önkormányzat támogatása sem 
kell hozzá, pénzügyi támogatásra gondolok, mert most már elvileg a TAO 100%-os, tehát nem 
kell hozzá városi önrész, csak egy kvázi megállapodás vagy együttműködés kellene a 
részünkről. Ezt nekünk csak le kéne TAO-zni, és valamilyen módon működtetni. Hogy ezt most 
UFC általi ember, város általi ember, szerintem lényegtelen. Alapvetően az a fontos, hogy ezek 
az értékek megmaradjanak, meg hogy használat legyen, és ne arról vitatkozzunk, hogy akkor 
az UFC megfelelően adta-e be a kérelmét egy sporttámogatáshoz, mert ha jobb az 
együttműködés, akkor biztos nem kerül ilyen hiba a gépezetbe, hogy csak írok két számot egy 
emailben, hanem akkor szinte nem is kell magyaráznom ezeket a számokat. Így az egészet 
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összefoglaljam, én azt gondoltam, amikor elnök lettem, hogy hát ez milyen könnyű dolog és 
csak működtetni kell, és a TAO rendszer majd fenntartja az egészet, aztán az MLSZ-nél egy 
megbeszélésen elhangzott egy olyan mondat, ami a mai napig a fülemben cseng, hogy a TAO 
nem megoldja, hanem hozzásegít a működéshez. Sokan teszik azt ebben az országban, hogy 
azért, mert van TAO-juk, sok tíz millió forint, hátradőlnek és akkor itt minden meg van oldva. 
Én azt gondolom, hogy egy Szekszárd szintű településen, ott, ahol közel 500 gyerek, és volt 
olyan idő, amikor az 500-nak föle is volt Covid előtt, 500 gyerek, felnőtt, és akkor mondhatom, 
hogy rajtuk keresztül szülők, pártolótagok egyebek tartoznak egy ilyen társadalmi bázishoz, az 
nem megengedhető, hogy mi csak a TAO rendszerre építsünk, hanem ahhoz igenis dolgozni 
kell, de ehhez kevés a Kárpáti Zoltán, kevés a Szekszárdi UFC elnöksége, ehhez szükség van 
Szekszárd Megyei Jogú Város sportbizottságára és önkormányzatára. Szükség van arra, hogy a 
város, a bizottság segítségével közösen tudjunk TAO-t gyűjteni, közös céljaink legyenek, és 
ezeket ne egymást köpködve vagy egymást piszkálva egymás elől vegyük el. Tudok erre egy 
példát mondani, valakitől azt a választ kaptam egy TAO évben, hogy hát Zoli, most nem tudok 
adni TAO-t, mert a Babits iskolában készülő kézilabda munkacsarnokra adom. Én meg 
mondtam, hogy semmi gond Norbi, majd a következő évben adod akkor a mi pályánkra. 
Hiányolom azt a fajta együttműködést, amit nem nagyképűséggel, de mégis azt gondolom, 
hogy én felvezettem az önkormányzatnak, sőt Bomba Gábornak, miután az ÉSZ került 
többségbe, szerintem kellene lennie a városnak és a TAO-ra jogosult egyesületeknek egy 
kiadványának, amiben megfogalmazzák az elkövetkezendő évek beruházási céljait, és nem 
egymástól elvenni a TAO-t, hanem valamilyen program szerint egymást ebben támogatva, és 
mivel a városnak általában önrészt kell ehhez adni, ezért tegye föl az i-re a pontot, hogy mik a 
prioritások, és akkor ezt fogadja el az összes egyesület. Ez nem nagyon valósult meg, és nem 
tudom, hogy az én elnökségem alatt ez meg fog-e valósulni, mert vannak kételyek a fejemben, 
hogy én ezt folytassam-e vagy sem. Azért is vannak kételyek a fejemben, mert úgy érzem, hogy 
ezekbe a falakba ütköztem, pedig a céljaink azok jók voltak, illetve együttműködőek voltak. Ez 
nagyjából a Szekszárdi UFC. Még akkor annyit, elhangzott részemről a mondat, hogy lesznek 
nehézségeink az elkövetkezendő fél évben. Voltam többször a Szőke Gergőnél több 
egyezetetésen, voltam itt a jegyző úr által szervezett meghallgatáson, együttműködésen KSC-
vel, kézilabdával, rezsivel és azzal kapcsolatban. Hál istennek a jóisten kegyes hozzánk és nem 
-20 fok van, hanem csak -5 volt, vagy egy hétig volt -10 éjszakánként, tehát viszonylag 
elviselhető minimális fűtéssel az öltözőépület. Nyilván a lámpát fel kell kapcsolni, mert a 
gyerekek iskola után tudnak edzeni, akkor meg már sötét van. Nagy kérdés, hogy nekünk majd 
ebből milyen részt kell majd vállalnunk. Mi lemondtunk a takarításról, mi lemondtunk a 
portaszolgálatról, már olyan részben, olyan mértékben, hogy ezt a sportközpont fizette eddig. 
Most nincs portaszolgálat, illetve a rendezvények idejére van általunk megszervezett 
portaszolgálat, hétközben az edzők látják ezt el. Szerintem ez gazdátlan, nincs takarítás, van 
ennek előnye is, hiszen a gyerekeink megtanulják azt, hogy tegyenek is azért, amiben részt 
vesznek, de ÁNTSZ szempontból ez támadható. Nehéz így működni, megmondom őszintén. 
Lesznek nehézségeink ebben a félévben, az egész biztos. Köszönöm szépen.  
 
Murvai Árpád elnök:Nagyon szépen köszönjük. Mielőtt itt a kérdések szakaszába lépnénk, 
megköszönöm, hogy ilyen bő tájékoztatást kaptunk. Emlékezetem szerint ez volt a 
legszélesebb körű és a legmélyebben rétegezett, sokkal jobb volt így szóban hallani, mint 
elolvasni, amit kaptunk, aminek szerintem volt egy kis kaptafa íze, de ez csak az én 
meglátásom. Köszönöm ezt a bő kiegészítést. Kérdés szakasz következik, én kérek mindenkit, 
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hogy ha van kérdés, akkor kérdést tegyen fel, és nyilván a választ, azt megkapjuk. Megnyitom 
a kérdés szakaszt.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Tisztelettel köszöntöm Kárpáti Zoltánt, 
és nagyon szépen köszönöm ezt a részletes, tényleg érthető és átlátható beszámolót. Menet 
közben próbáltam jegyzetelni mindenhova, úgyhogy nem biztos, hogy megfelelő sorrendben 
találom meg a kérdéseimet, de én azt gondolom, hogy ez egy hosszabb szakasz lesz, remélem, 
bizakodom benne részünkről is, úgyhogy kérdeznék itt egy-két apróságot a részletekben, amik 
elhangzottak. Elsősorban az ütötte föl a fejemet, és a személyes beszélgetésünkön is szó volt 
arról, hogy nem nagyon tudjuk itt tartani a gyerekeket. Ha viszont azt választjuk, mint az 
előválasztó, tehát Paks, akkor meg agyoneddzük őket, és annyira megtörjük, hogy akkor meg 
14-15 évesen hagynák itt az egyesületet. Mi módon, illetve melyik korosztályban jellemzőbb 
az, hogy a szülői nyomásra kell elengedni más klubokhoz a gyerekeket? Ez melyik 
korosztályban jellemzőbb, illetve konkrétan mire gondolsz arra a szülői nyomásra, hogy 
elviszik a gyereket még korábban, mint a 14-15, ha jól értelmeztem? Ez az első kérdésem, 
köszönöm.  
 
Kárpáti Zoltán: Nehéz erre válaszolni. Szerintem alapvetően ezt szülője válogatja, ki mit lát a 
fiában, illetve a gyermekében, hiszen ez még lányoknál is előfordult. Nem tudom kijelenteni 
konzekvensen, hogy ez melyik korosztálynál van legjellemzőbben jelen, de azt gondolom, hogy 
10-11 éves kortól, ahol már a Bozsik szintet meghaladva a Paksnál, vagy fogalmazzunk inkább 
úgy, hogy tehetségközpontnál, ha úgy tetszik, magasabb szinten tudnak versenyezni a 
gyerekek. Alapvetően van egy ilyen tévhit, hogy ha NB I-es klubnál nevelkedik, akkor az 
bármire feljogosítja vagy előrébb van. Az NB I a felnőtt csapatra vonatkozik alapvetően, nem 
az utánpótlásra. Nyilván, a tehetségközpontok azok más szinten versenyeznek mindaddig, 
amíg bent tudnak maradni abban az adott korosztályban az adott versenyrendszerben, illetve 
bajnokságban. Az instagram és a facebook világa nem feltétlen segíti ezt a fajta dolgot, sokszor 
többet gondolunk bele a gyerekeinkbe, mint amit ők tudnak. Túlgondoljuk a szülői 
szerepvállalásunkat. Csak egy egyszerű kérdést tettem fel egy apukának, akit jól ismerek és 
együtt is dolgozunk a vállalkozói létben. Kérdeztem tőle, hogy van-e a 11-12 éves 
gyermekednek biciklije? Mondta, hogy persze van. És mondom neked nem jó az, hogy a 
haverjaival iskola után, csatári gyerekről beszélünk, Csatáron fölpattan a bringára, és leteker 
ide a haverjaival, majd hazateker, és megcsinálja a leckéjét? Hát de miért kérdezem? 
Mondom, miért jobb az, hogy az anyukája eljön érte az iskolába, rohanva megeszi a kaját, 
utána elviszi Paksra edzésre, ott anyuka megvárja, vagy visszamegy. Nyilván, az az 
elvesztegetett idő, az a 1,5-2 óra, ha belefér a családnak, belefér, majd fél óra körülbelül mire 
hazaér, és akkor áll neki tanulni. Szerintem elveszti a gyerek a gyerekkorát, nem feltétlen lesz 
tőle előrébb, és egyébként nem ettől fog jobban fejlődni. Törekszünk arra, de nyilván a sok 
sportág, a mai gyerekek egyre csökkenő sporthoz való hozzáállása, az azt jelenti a foci számára 
is, hogy egyre kevesebb a gyerek, és nem feltétlen Szekszárdon, hanem akár Pakson vagy akár 
a többi klubnál, így a tehetségközpontoknak vagy az akadémiáknak nagyobb a vonzóereje 
nyilván ezáltal, hogy ebbe többet képzelünk.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm, ez ilyen kis beszélgetős lesz, hiszen ahogy válaszokat 
kapok, abból tudom feltenni az újabb kérdésemet. Ha jól értelmezem, 14-15 éves kortól 
kellene felküldeni őket, az a szerepvállalása az UFC-nek. Hogyha ez előbb történik meg, akkor 
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ez a szülő egyéni döntése, ami alapján ő elviszi és máshova akarja vinni edzeni, és itt jönne a 
kérdésem, hogy ez a nívója miatt, az edző miatt, a versenyeztetések miatt van, amivel nyilván 
mi azt hiszem egy követ fújunk és a Pulcz Pisti is említette, hogy az a túledzés, 
túlversenyeztetés fiatal korban megöli a gyerekeket. Annyira stresszessé teszi, hogy nincsen 
gyerekkora, amit említettél az előző példával te is, hogy konkrétan akkor a szülő úgy gondolja, 
hogy ott nagyobb edzettségi szintet kap, nagyobb versenyeztetési szintet, vagy nagyobb 
felszereltségű a csapat, vagy egyszerűen csak a csillivilli miatt, hogy elmondhatom, hogy az én 
fiam oda jár edzeni? 
 
Kárpáti Zoltán: Alapvetően azt gondolom, hogy az elmúlt években sikerült talán legjobb 
szintre hoznunk Pakssal, illetve a tehetségközponttal azt a fajta együttműködést, hogy ne 
kizárólag szülői döntés alapján igazoljanak a gyerekek, hanem a tehetség, illetve a 
tehetségközpont döntsön afelől, hogy valóban azt a gyereket alkalmasnak ítéli-e meg arra, 
hogy elvigye vagy sem. Nyilván én azt gondolom, hogy a kémia, mint fogalom az emberi 
kapcsolatokban létezik, van, és volt, és látott már olyat a világ, és fog is, hogy egy gyerek vagy 
egy szülő és egy edző között nincs meg a megfelelő kémia. A gyerek lehet azt mondja, hogy ha 
nem igazolhatok el, akkor én itt abbahagyom. Ilyen is előfordult már, de alapvetően 
törekszünk arra, és a két klubnak egyre jobb a kapcsolata ezáltal, hogy azok a gyerekek 
kerüljenek csak fel a tehetségközpontba, akik ott valóban megállják a helyüket, és adott 
esetben, ha ez nem így történt, akkor meglegyen a visszaútjuk is, mert ez is nagyon fontos, 
hogy akit elengedünk, azt nem haraggal akarjuk elengedni, hanem mint egy lehetőséget adni 
az ő számukra, hogy ők akkor tulajdonképpen egy szinttel magasabban tegyék meg. Van, volt 
is, és biztos vagyok benne, hogy lesz is olyan szülő, aki ezt jobban ítéli meg. Nem ítéli meg jól 
az adott korosztály edzőjének a személyét, ilyen van. Egy ekkora sportszervezetnél lesz is 
mindig.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen. A beszámolóban olvastam még, hogy a 
legszorosabb kapcsolatot talán a szülőkkel ápoljuk, és elengedhetetlen a gyerekekkel való 
kapcsolattartás és a folyamatos fejlődésének érdekében. Rendszeres szülői értekezleteken 
keresztül tájékoztatjuk őket, az őket érintő ügyekkel kapcsolatban. Kik tartják ezt a szülői 
értekezletet konkrétan, és mikor szoktak lenni, illetve milyen platformon, milyen formában 
vannak ezek meghirdetve vagy közölve a szülőkkel? 
 
Kárpáti Zoltán: Alapvetően a különböző korosztályok vagy Viber vagy Messenger vagy 
WhatsApp csoportokon keresztül tartják a kommunikációt. Én azt gondolom, hogy évi két 
alkalom, ősszel, vagy hát a belépéskor vagy az év megkezdésekor, illetve a téli időszakban 
kellene, hogy legyen szülői értekezlet. Azért az elmúlt időszakban biztos, hogy voltak 
döccenések, de ez alapvetően elsősorban a covid miatt, de alapvetően ez az edző és a szakmai 
vezető feladata ennek a megtartása. Korábbi években én is, mint elnök, részt vettem ezeken, 
vagy sok ilyenen, de úgy gondolom, nem ez az én feladatom, és nem nekem kell ezzel 
foglalkozni.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen. Azt tudod, hogy miért kérdezem? Azért, mert 
most már kicsit korábban kezdtük, mint hogy lehetett volna focizni a kisfiamnak, és most már 
mondhatom azt, hogy a második éve, hogy egyetlen egyről nem tudtam. Valóban Viber 
felületen, hogy mikor van edzés, heti szinten kommunikálnak, illetve mikor vannak ezek a 
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rendezvények, de se szülői értekezleten, se egyesületi ülésen, se elnökválasztáson, bár ezek 
szerint ez majd most lesz ildomos, nem vettem részt. Elég nehezen tudom ezt elképzelni, hogy 
ezt is rá kell terhelni a korosztályos edzőkre, de arról se tudtam, hogy mikor vannak ezek. 
Tájékoztató jelleggel sem tudtam, illetve amikor beléptünk, sem voltunk egyetlen egy 
értekezleten sem. Ha jól emlékszem, emailben, de lehet, hogy eltévedt email volt, egyszer 
kaptam egy tájékoztatót, hogy elnökségi tag változás történt, azt hiszem, valami bejegyzés egy 
ilyen törvény módosításról, amiről megtartottuk az egyesületi ülést, és annak a jegyzőkönyve. 
Aztán soha többet nem kaptam semmit, ezért érdeklődöm, ezek hogyan szoktak történni, 
talán akkor nem csak, mint apa, hanem mint bizottsági tag is talán egy kicsit tájékozottabb 
lennék a mindennapos problémák felmérésekor és ott tudnék lenni, illetve azt gondolom, 
hogy több szülő is. Sokkal jobb lenne, ha online közvetlenebbül tudna tájékozódni vagy 
tájékoztatást kapni ezekről a felmerülő problémákról. Még ezen felül az lenne a kérdésem, 
hogy melyik sajtó, rádió, tévében lehet olvasni, hallani ezekről, hol lehet ezt követni, és akkor 
talán bizottsági szinten is ezt tudnánk jobban egy kicsit reklámozni, hogy tényleg 
tájékozottabbak legyenek, hátha egy kicsit fölkapottabb lesz a futball iránti érdeklődés a 
városban. Köszönöm.  
 
Kárpáti Zoltán: Nem tudom, hogy melyik évben melyik edző hagyott ki esetleg szülői 
értekezletet. Nyilván, ennek utána kell nézni, az is lehet, hogy volt olyan, amikor nem volt. 
Kisebb korosztályoknál elképzelhetetlennek tartom, hogy ne legyen valamilyen jellegű 
megbeszélés, nyilván ennek utána kell nézni. Azt gondolom, hogy ez sem a városra, sem a 
rádióhallgatóra nem tartozik, hogy egy sportszervezeten belül mikor vannak szülői 
értekezletek, illetve fogadó órák. Az én telefonszámom nyilvános, az edző telefonszáma 
szerintem a szülő számára nyilvános, a szakmai vezetőé nyilvános. Problémákkal 
bármelyikünket meg lehet keresni, egyébként az elmúlt időszakban a Facebook, Instagram 
oldalunk nagyon-nagyon aktív, a honlapon van még mit fejleszteni, de sok esetben az is aktív. 
Ott lehet informálódni sok mindenről. Csak egy egyszerű példát mondok. A múlt héten volt 
egy edzői megkeresés több edző részéről, szerettek volna informálódni, mindenféle pletyka 
ment, ahogy azt mondtam is, hogy nem a pozitív pletykák, hanem a negatív pletykák mentek, 
és ebben szerettek volna tájékoztatást kapni. Volt egy ilyen részleges edzői megbeszélés, és 
akkor az egyik kis korosztályos edző azt mondja nekem, hogy ja, az volt az egyik kérdés, hogy 
ki és hogy szedi a tagdíjat? Ez azért elég nyilvános, mert ez fent van a honlapon is, mindenhol 
megjelenik, ki van írva az irodában is, minden edzőnek tudnia kellene, számtalanszor 
elmondtam már, és ő mondta, hogy megkért egy szülőt, mert ő ezt magára nézve olyan 
alantasnak érezte, meg már nem is tudta bevállalni, hogy ő piszkálgassa a szülőket a 
tagdíjfizetéssel kapcsolatban, és mondom, melyik évben volt ez? Hát 1-2 évvel ezelőtt. 
Mondom 1-2 évvel ezelőtt nagyon jó, amikor én szülőként részt vettem 2013-ban ennél az 
egyesületnél, akkor amikor én először levittem a fiamat edzésre, ja hello K.Z. téged ismerünk, 
akkor itt egy kockás füzet, akkor ebben a korosztályban te fogod szedni a tagdíjat. Amikor én 
elnök lettem, az volt az első döntésem, hogy a kockás füzeteket beszedem mindenkitől, akinek 
volt. Azt mondtam, van egy bankszámlaszámunk, van egy pénztárunk. A pénztárba be lehet 
fizetni, meg volt annak a működése, nyilván nehéz volt erre rászoktatni az embereket, mert 
miért nem ekkor, miért nem akkor, miért nem amakkor. Ki volt írva, hogyan van a pénztárnak 
a működése, és ez nem attól függ, mint azt tudjuk ugye, hogy azért, mert ott van valaki, akkor 
a pénztár is nyitva van, mert annak az adminisztrátornak van egyéb dolga is, hogy 
kétpercenként fogadja a szülőket. Tehát ez az óta elvileg rendben van, de mégis van olyan 
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edzőnk a mai napig, aki ezzel nem volt tisztában, és 2 évvel ezelőtt ő még kockás füzetbe 
szedte vagy szedette be egy szülőtárssal a pénzt. Pedig fent van minden fórumunkon.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen. Csak annyit módosítanék, hogy nem az edzői 
problémákat kellene feltálalni. Azért kérdeztem, hogy melyik tévé vagy rádió, sajtó foglalkozik 
vele, mert a honlapot, oké, azt követi az, aki egyesületi tag, vagy a gyereke az. De, aki még 
nem, azok miatt kérdeztem, hogy melyik sajtó foglalkozik vele, hogy melyik tévé szokta 
közvetíteni esetleg, vagy előre jelezni ezeket a programokat, mert a sportcsarnok részéről 
kötelező neki az edzéseket vagy a mérkőzéseket tájékoztatni, de nem biztos, hogy annak 
akkora a nézettsége, ezért érdeklődtem, hogy melyik tévé? Köszönöm.  
 
Kárpáti Zoltán: Alapvetően a nagyobb rendezvényeket az Antritt Rádiós műsorokban, 
beszélgetős reggeli műsorokban is szoktuk promotálni, a TV8 sport oldalán megtekinthető az 
összes mérkőzés, az összes felnőtt mérkőzésnek az összefoglalója, az M4 veszi a felnőtt női 
csapat mérkőzéseit. Azt gondolom, aki a sportot figyeli, az tudja, hogy ezek az összefoglalók 
mikor, melyik este vannak. Alapvetően a Facebookon, Instagramon, illetve a női 
szakosztálynak kimondottan van egy, a Márk által üzemeltetett Facebook és Instagram oldala. 
Minden információ folyamatosan fent van és megtalálható. Nem tudom, hogy sok esetben 
azzal előrébb vagyunk-e, hogyha ez kiplakátolásra kerül, illetve nyilván annak is van egy 
pénzügyi, illetve technikai háttere. Ezt ki kell nyomtatni, ki kell ragasztani, ennek nyilván van 
költsége. Mi most azt a döntést hoztuk, hogy a Facebook, Instagram, illetve a honlapon 
promotáljuk ezeket a rendezvényeket. Azt gondolom, hogy aki egyébként pártolója vagy 
ismerőse ezeknek az oldalaknak, azok ugye automatikusan kapják a hirdetést, bár bevallom 
őszintén, én sem a Facebookon, sem az Instagramon nem vagyok és nem is tervezem, hogy 
fent legyek, de mivel a családban van olyan, aki fent van, úgy néha érdeklődöm, hogy ez 
hogyan is működik, és azért úgy nagyjából tudom, hogy az események megjelennek az 
eseménynaptárban, vagy nem tudom, minek nevezik ezt. Köszönöm. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A fejlesztési terveknél néztem csak, ott villanyvilágítás, led 
világítás kifejlesztése, illetve elengedhetetlen a nagyméretű füves labdarúgó pálya építés is, 
aminek átalakítás kellene. 2 kérdésem van. 1.: tényleg pályában vagyunk szegények 
Szekszárdon, az miatt nem jönnek az eredmények, tényleg pályát kell építenünk, mert nem 
tudnak annyit edzeni a gyerekek? És ezeknek a villanyvilágítás kialakításának a rezsijét utána 
azt ki fizeti? Mert mint tudjuk, azért voltak ezzel itt problémák is. Tulajdonképpen ez a 2 
egyszerű kérdésem lenne itt a fejlesztési tervekkel kapcsolatban, hogy miért indokolt ez, 
illetve miért nem indokoltabb esetleg, én félve mondom ki azt a nevet, hogy stadion, de 
stadionunk van, ami még gyerekkoromban is ugyanígy nézett ki. Az valahogy miért nincs akár 
14 óta nagyobb prioritásként annak a felújítása, mint hogy még egy pályát építünk? Nyilván ki 
kell használni ezt a lehetőséget, és ha erre volt lehetőség a lányok eredményei miatt, akkor 
nyilván megértem, csak valamilyen módon szeretnék egyszerűen magyarázatot kapni, hogy 
miért vannak ezek a sorrendek, mi alapján döntötök, mi viszi előrébb a sportot, hogyha ezek 
vannak meg, vagy esetleg más formában? Köszönöm előre is. 
 
Kárpáti Zoltán: Felírtam magamnak egy mondatot, illetve címszavakat, hogy politika-össztűz. 
Én, mint a Szekszárdi UFC elnöke kb. 8 éve tapasztalom, hogy a szekszárdi labdarúgás mintha 
egy ellensége lenne a szekszárdi városnak, de szerintem én ezt elmondhatom onnantól 
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kezdve, hogy én gyerekként itt felnőttem, és lehet, hogy az idősebbek kijavítanak és jobban 
tudják, de itt akkor volt futball, amikor Pestről valaki idehozott pénzt és egy 2. számú csapata 
voltunk egy pesti csapatnak. Akkor még szekszárdi Dózsa volt, NB I B és NB II. Aztán onnantól 
kezdve, hogy ez érdektelen lett, és ez nagyon fontos szó, hogy érdektelen lett a város számára, 
vagy nem volt kellő érdekeltség, azóta ebben a városban minden UFC elnök kínlódik, és ezért 
nincs felnőtt futball. Ezt én ki merem jelenteni a többi előttem volt elnökkel együtt és az ő 
nevükben is. Én azt gondolom, hogy Szekszárdon nincs megfelelő összefogás ahhoz, hogy a 
sport eredményesen működjön. Szekszárd alkalmas lenne akár NB II-re is az országos 
csúcsvállalkozóinkkal, BHG, Samsonite, Tolle, Tolnagro, Tarr, nem tudom, még kit hagyok ki, 
minden sportunk ennél sokkal jobb szinten tudna működni, és nem kellene ilyenekkel 
foglalkozni, és könnyebb lenne megszervezni is adott esetben a dolgokat. Azt látom, és ez egy 
valamilyen szintű kritika a Szekszárdi UFC vezetésének is, hogy ezt nem sikerült sem a Fidesz 
által, vagy az előző városvezetés által sem megvalósítani és nem sikerült ezt most sem 
megvalósítani, vagy úgy látszik, hogy nem nagyon sikerült ezt most sem megvalósítani, mert 
még mindig nincs konszenzus abban, hogy merre menjünk tovább. Egyszer jó lenne 
eltakarítani, ahol tartunk, kimosni a szennyest, nem ott hagyni krátereket a pályán, vagy a 
sporttelepen, hanem ezeket befejezni és utána megbeszélni azt, és teljesen mindegy, hogy 
Kárpáti Zolinak, Tóth Jánosnak vagy bárkinek hívják az UFC elnökét, a KSC elnökét, a kézilabdát, 
de valamilyen módon egy irányba haladni, és azt gondolom, mivel önerővel egyik klub sem 
alkalmas és piacilag sem alkalmas arra, Angliában alkalmas piacilag is egy klub arra, hogy sok 
mindent megvalósítson. Magyarországon nem alkalmasak a klubok arra, hogy piacilag ők 
bármit megvalósítsanak, tehát szükségük van a város együttműködésére, és a város által a 
közösség és a társadalom együttműködésére. Ezt valamilyen szinten elfogadni a klubok 
részéről is, hogy ez csak irányítottan és csak összhangban működhet. Tehát az, hogy kinek a 
döntése volt utánpótláspályát építeni centerpálya helyett, felteszed te, bocsánat a 
tegeződésért, de te, aki ellenzéki képviselő vagy és az ellenzék részéről mindig a stadionépítés 
egy támadott valami volt. Hát akkor itt, hogy lehetett volna még stadiont építeni, amikor 
egyébként a gyerekeink nem tudnak füves pályán mérkőzést játszani, csak műfüves pályán 
tudnak mérkőzést játszani. Ugye megszüntettünk annak idején egy pályát, ami a mostani 
strand helyén van. Megszüntettünk még egy pályát, ahol most az atlétikapálya van, és 
megszüntettünk még egy pályát, ahol most egy edzésterület van, ami nagyon jó, csak éppen a 
világítás az olyan volt, mint Faddon a tyúkólban, bocsánat a faddiakért, akkor bármelyik 
faluban a tyúkólban, ahol minőségi munkát nem lehetett végezni, és alapvetően pálya nem 
kialakítható, csak edzésre alkalmas. Viszont az, ha valamibe beruházunk és ugyanúgy igaz ez 
egy műfüves pálya esetében is, ha beruházunk 60 millió forintot egy műfüves pályára, de 
megengedjük, hogy behordják a teqball asztalt, és ott teqballozzanak, hogy megengedjük, 
hogy biciklivel átmenjenek rajta, hogy megengedjük, hogy vaskapukat gyerekek vagy az apuka, 
a szülő meg a kisgyerek behurcibálja és azt esetleg a sarkánál húzgálja, az ugyanolyan vétek és 
ugyanolyan bűn, mint amikor egy füves pályát agyonhasználunk. Tehát ha nincs meg a 
megfelelő pihentetése a pályának, illetve a felhasználásának, akkor azt bármennyi pénzért 
megépíthetjük, az tönkre fog menni. Ha mi nem vigyáznánk így erre a stadionra, amit valóban 
a 60-as években építettek, és azóta azok az állapotok vannak kisebb nagyobb foltozásokkal, 
akkor még ez sem tudna így működni. Azt kell mondjam, igazából szégyen, ami fogadja a 
hozzánk idelátogatókat. Teljesen mindegy, hogy Szentlőrincről jönnek, Bonyhádról jönnek 
vagy Paksról jönnek. Amikor a magyar kupamérkőzést játszottuk a Mezőkövesd ellen, felhívtak 
többen, ugye aznap egy jó szakadó eső volt, és felhívtak, de olyan óvatosan és mindjárt úgy 



 

  0213jkv 

14 

előzékenyen és elnézést is kérve, hogy mégis milyen körülmények fogadják az ide látogatókat, 
egyáltalán van-e olyan lelátó, ahova be lehet állni. Mondta, hogy igen, de sajnos becsöpög, 
tehát hozzanak esernyőt. Leülni ne akarjanak, mert odaver az eső, és valószínűleg az poros 
volt. Mi ezt nem tudjuk megoldani. Nekünk is, és ezzel nem fölteszem a kezem, hogy akkor mi 
semmit nem tudunk megoldani, és mindent oldjon meg a város, és oldja meg egy szervezet. 
Nem sikerült olyan együttműködést kialakítanunk, amivel ezt meg tudnánk oldani. Szégyen, 
hogy mi így vágunk neki a tavaszi szezonnak, de a következő évnek is így fogunk nekivágni nagy 
valószínűséggel, mert hogy most míg a pályákat be nem fejezzük, addig még plusz támogatást 
ingatlan típusú beruházásra biztosan nem nyújthatunk be. Köszönöm. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen. Erre gondoltam, tehát nem kimondottan a 
pályára, bár ott is érdekesen pattog a labda, de magára a lelátóra gondoltam. Tényleg az még 
a gyerekkoromban, mikor én a szekszárdi Dózsában fociztam, amikor még a futballnak 
Szekszárdon tényleg nagyobb neve volt és nagyobb kultusza, az egy szívemhez közel álló pálya. 
Viszont a műanyag székekben még lehet, hogy a korosztályomnak a firkái is benne lehetnek, 
tehát eléggé ramaty állapotban, ezért gondoltam, hogy esetleg azt, ha TAO-ból, azt sem 
tudom, hogy finanszírozható TAO-ból esetleg az a rész vagy sem. Ezeknek a felújítására 
gondoltam és hogy még azt gondolom, hogy teljes mértékben nem kaptam választ, hogy ilyen 
sok pálya szükséges-e most vagy az új pályát kell megépíteni ahhoz, hogy a régi 
tehermentesítve lehessen. Tehát a kihasználtság miatt kell előre megépíteni és utána lehet 
továbbmenni szakaszonként, hogy ne szakadjanak meg az edzések, gondolom ez lehet az oka 
talán? Köszönöm. 
 
Kárpáti Zoltán: Alapvetően különválasztanám. A stadion felújítása és a stadion gyepét is fel 
kellene újítani, tehát ha abba belemegyünk, inkább azt gondolom, hogy majdhogynem egy új 
pályát kellene építeni, de azt gondolom, hogy aki a város vezetésével, vagy a város előző 
éveivel foglalkozik, akár most, az azért hallhatott olyan terveket, hogy az új sportcsarnoknak 
a helye, az sokféle helyszínen szóba került. Szóba került a stadion helyén, szóba került a 
vásártér helyén, kint a Tolle környékén, a régi sportcsarnok helyén. Nyilván számunkra a 
legfájóbb az lett volna, hogyha ez a meglévő stadion helyén van, és akkor az edzésterület 
helyére kellett volna új stadiont építeni, és akkor még nem volt jégcsarnok, és akkor az volt 
elképzelés, hogy oda kerüljön pálya. A centerpálya kérdése az egy érdekes kérdés, de 
alapvetően a két új füves pálya megépítésének nincs köze ahhoz, hogy a stadiont felújítjuk-e 
utána, vagy sem. Alapvetően olyan sok korosztályunk van, olyan sok az utánpótlásban lévő 
gyerek, akik nem tudnak, tehát fél pályán nem lehet edzeni. Ez kb. olyan, mintha a KSC-nek 
azt mondanánk, hogy a sportcsarnokban ne hosszába, hanem keresztbe felállított palánkra 
játsszanak és gyakoroljanak taktikát. Nem csak a felnőtt csapat van, akár az utánpótlás is. Én 
azt gondolom, hogy a pályákra ezért van szükség, illetve a felnőtt csapat is tudná 
tehermentesíteni az edzéseivel, hogy akkor, amikor már jó idő van, akkor nem a centerpályán, 
hiszen a Ferencváros vagy a Paks sem a saját centerpályáján edz, hanem vannak edzőpályák, 
pont azért, amit mondtam, hogy vigyáznak az értékekre. Köszönöm. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Még csak annyi, hogy akkor reménykedhetünk abban, hogy a 
legkisebb korosztály, mert amennyire nagyon értesült vagyok, és javíts ki, hogy nem így van, 
nem tartják egy egészséges pályának ezeket a műfüves pályákat most már úgy Európa szerte, 
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ha jól tudom Németországban már abszolút próbálják kivonni, hogy akkor a kisebb korosztály 
is átkerül esetleg a füves pályára és ott fognak edzeni? 
 
Kárpáti Zoltán: Alapvetően ez a cél.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm az eddigi válaszokat. További kérdések? 
 
Horváth Ferenc tag: Tisztelt bizottság, kedves vendégek, megjelentek. Külön nagyon boldog 
vagyok és hálás vagyok, hogy a legjobban szeretett sportágamról tudunk most beszélgetni. 
 
Murvai Árpád elnök: Kérdezünk. 
 

Horváth Ferenc tag: Kérdezünk. El kell mondjam, akármennyire is kérdések szakaszában, hogy 
a helyzetem azért nehéz, mert hivatalból, mint MLSZ egyik tisztségviselője, nem nagyon 
foglalhatok állást, tehát azért én csak kérdéseket teszek. Mindjárt azzal kezdeném, hogy én 
nagyjából külsőleg látom a munkát, engedd meg elnök úr, hogy Szekszárdon nagyon nehéz 
sportot csinálni, nagyon nehéz labdarúgást csinálni. Ezt azt hiszem, valamennyien tudjuk, 
csináltam, volt benne részem több évtizeden keresztül, nem egyszerű. Akkor lehet valóban 
eredményt elérni, ha valami olyan támogató, egy olyan személy áll ide mellénk, az ügy mellé, 
most a labdarúgásnál maradva, aki valóban tud országosan is lobbizni, helyileg is lobbizni, 
tehát egy valami meghatározó személy. Nagyon-nagyon szurkoltam, és el kell mondjam, 
tudom, hogy vannak problémák, én a mai napig, sőt, a múlt héten együtt voltam Keszthelyi 
Erik úrral. Nagyon áttárgyaltuk ezt az egész dolgot, mert ugye tudtam, hisz a bizottság már 
napirendre tűzte, hogy előbb utóbb majd jön az UFC a beszámolóval. A kérdésem az, én 
szeretném tőled is hallani, mert én nagyon bíztam abban, hogy ez menni fog, ez a vonal, és én 
most szeretném itt hallani, hogy mi történt, hogy ez a kapcsolat megszűnt, mert ahogy te is 
mondtad, sok mindent hallani. Én megkérdeztem erről az Eriket és a kérdésem az, hogy mi 
történt, miért szakadt meg ez a kapcsolat? A másik, ami a kérdésem lenne. Ugye most már itt 
beszélünk 3 egyesületről, ha jól tudom, a taglétszámot figyelembe véve, engem az érdekel, 
hogy az MLSZ-hez milyen taglétszámok vannak egyes klubokkal lejelentve. Tehát UFC-nél, 
szekszárdi, és a lányoknál. Ez engem nagyon érdekelne, a taglétszám, mert ugye ez alapján 
kapjátok a pénzt is, meg hogy hol indítod a csapatodat. Melyik egyesületnél mennyi van? Ami 
számomra még nagyon fontos, és inkább a kérdések között az lenne, hogy itt végig hallottuk, 
hogy mennyi a gond, mennyi a probléma. A kérdésemben talán vagy a válaszomban, vagy amit 
te fogsz adni, bent van, hát hiszen rengeteg probléma van. Na most, amiket felsoroltál 
környezetben, maradjunk Bonyhádnál, de mehetünk Paks fele is, de azt inkább hagyjuk, mert 
NB I-es volt, meg az egy más történet a paksi. Hozzá kell tennem, hogy jelen pillanatban még 
azért ott is vannak problémák, ezt azért hátsó mondatban hadd mondjam el, nem olyan 
egyszerű ott sem a helyzet. Mindenhol a problémát halljuk, akkor ez a válasz, illetve a 
kérdésem az lenne, hogy miért lepődünk meg ezen, hogy ha el akarnak menni Bonyhádra, el 
akarnak menni Paksra? Hát nincs öltözőnk, nincs takarító, illetve van takarítónk, hát áldatlan 
állapotok uralkodnak kint a pályán. Hát én látom, én ott vagyok, megmondom őszintén, nem 
is értem, hogy hogyan működtetitek ezt az egész gépezetet. Azért nem értem, mert valóban 
nincs gazdája. Itt nem lehet tudni, hogy most az UFC, az önkormányzat. Most ne azzal jöjjünk, 
hogy ki a tulajdonos, mert azt tudom. A kérdésem az, hogy egyáltalán mit tudtok tenni ebben 
az össze-vissza állapotban, és én ezt látom, tudom, érzékelem, hiszen kiváló a kapcsolatom ott 
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a szülőkkel is, játékosokkal, edzőkkel, hogy egyáltalán a kérdésem az, hogy meddig lehet ezt 
így csinálni? Mikor lesz az, hogy gyerekek, akkor itt ez nem megy tovább, mert látom, hogy 
küszködtök, látom, hogy nagyon próbáltok helyt állni, de ebben a mostani elkövetkezendő 1-
1,5-2 évben úgy látom, hogy itt az önkormányzaton keresztül, azon kívül szerintem, amit itt 
megpróbálunk ebből az apró kis pénzből összehozni, én nem látok. Történt-e már arra 
vonatkozólag valamilyen lépés, én ezt még annak idején Horváth István polgármestersége 
alatt többször javasoltam és azt hiszem, egyszer létre is jött, de most a kérdésem az, hogy 
működik ez a dolog, hogy a város, most megint bajban vagyok, polgármestere vagy nem is 
tudom, mit mondjak, összehívta a nagyvállalatokat. Én tudok róla, hiszen én is voltam, amiben 
kb. ezek a cégek szerepeltek, akiket te felsoroltál, hogy ez működik-e vagy van-e? Ott valóban 
ez hangzott el, meghatározott cél volt, hogy most gyerekek akkor a kézilabda, a foci, miként. 
Fölépítettünk egy rangsort és a cégek e mögé szépen beálltak. Most nem fog ez úgy működni, 
mert azt tudjuk, hiszen te is komoly vállalkozó vagy. Én nem annyira vagyok komoly vállalkozó, 
de én is azért küszködök a piacon, de mindig az érdekek határozzák meg, ezt nagyon jól tudjuk. 
Ha nekem az az érdekem, hogy én adjak az UFC-nek nem tudom mit, mert az üzleti érdekem 
azt diktálja, meg a társadalmi, politikai kapcsolat meg minden, akkor fogunk adni, ezt tudjuk, 
ez így működik. A szülők ugye, elnézést, én is mondhatom, mert én is az vagyok, a tagdíjat azt 
nem is értem, hogy miért kell ezt feszegetni, mert ha valami, akkor ez nagyon normálisan 
működik nálatok. Oda kell menni, be kell fizetni és kész. A kérdésem a következő. Meddig 
próbáljátok ezt még, mert látom, hogy küszködtök, de ez így nagyon nem fog menni, vagy 
milyen lépéseket tesztek, hogy esetleg kiugorjatok ebből az egészből, mert nagyon-nagyon 
nehéz ezt az egészet csinálni Szekszárdon? A magam nevében hadd mondjam, hogy biztos, 
hogy itt elkövettünk mindent eddig, hogy tegyük valahogy helyre ezt az egész UFC-t meg a 
segítséget, a támogatást meg mindent. Jelen pillanatban nekünk ennyire futott, és amit én, 
mint bizottsági tag is nagyon hiányolom, az a kapcsolat. Van-e erre felelős a klubban, aki azt 
mondja, hogy figyelj, tudom, hogy nagyon nehéz, hiszen én benne vagyok nyakig ebben az 
egészben, de valaki olyan, hogy figyelj küldd már el a Murvai elnök úrnak ezt, vagy küldd el 
ezt. Tehát egy felelőst találtok-e, kérdésem az, hogy van-e ilyen? Én nagyon szeretném felhívni 
a figyelmeteket, hiszen abban a szerencsés helyzetben vagyok és most visszaélek vele, de ezt 
kérem, hogy ezt bocsássa meg mindenki, még az MLSZ is, nem nagyon kellene erőltetni ezt a 
műfüves történetet, mert hamarosan nagy változások várhatók ebben az egész 
pályaépítésben, és hogy milyen pályát építsünk. Budapesten erre külön van egy csapat nálunk 
az igazgatóságon belül, ezt úgy hívjuk, hogy Budapest pálya felépítési terv. Erre lesz egy 
központi támogatás, mondom, ez csak a budapesti csapatoknak. Nincs preferálva a műfüves 
pálya finanszírozása. Nem tudom, biztos hallottál erről a dologról, most ez fog jönni. Itt 
elhangzott egy gyakorló szülőtől, hogy rengetegen, országosan ki van mutatva és sajnos már 
az a generáció, aki annak idején már elkezdett a műfüves pályán dolgozni, azok most kb. 25-
30 év körül vannak, és folyamatosan jönnek elő a problémák. Térdízület, ízületek stb. Ezt úgy 
kalkuláljátok be, hogy nem arra kellene menni, hogy most új műfüvest, hanem rendes füves 
pályát. Ami nagyon fontos, és ez is egy kérdés, hogy az MLSZ-szel van-e valaki személyetek, ki 
az a felelős, tudom, hogy mindenért az elnök felel, de hát azt is tudjuk, hogy ez nem így 
működik. Van-e egy olyan valakitek, aki kapcsolatot tart az MLSZ-en, tehát aki konkrétan, 
bármi ügyetek van, mert egy elnök mindenhol nem tud megjelenni.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Bocs, csak most én már nem tudom, a Zoli tudta követni? Én már 
nem tudom, melyik kérdés. 
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Horváth Ferenc tag: De ő tudja, mert írta a kérdéseimet.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az utolsó kérdést azt értettem. 
 
Horváth Ferenc tag: Mindig odateszem a kérdést, hogy az lesz a kérdésem, hogy. Előtte egy 
kicsit beszélek, de a végén odateszem. Nagyjából megvannak a kérdéseim? Köszönöm.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen a kérdéseket és a felvezetést. Nem tudom, elnök 
úrnak sikerült-e mindent megjegyezni? Nyugodtan, ha nem is sorrendben, de ahogy sikerül. 
 

Kárpáti Zoltán: Nagyjából én azért felírtam, hogyha nem írtam volna fel, szerintem nem 
tudnék rá válaszolni. Keszthelyi Erik, bevallom őszintén, magánemberként, ha nem is szoros 
baráti, de baráti kapcsolatot ápoltunk és én magam sem tudok válaszolni arra, hogy ez miért 
szakadt meg. Miután az Erik felköltözött Érdre, megszakadt ez a fajta kapcsolat. Én többször, 
kerestem, többször kerestük. Nyilván ugye az elnökségben van érintett, azt én tudom, hogy a 
testvérek vagy a féltestvérek nincsenek olyan túlságosan jóban, ezt mindig meg is kaptam 
mind a két részről, hogy nem miattad, de miatta vagy ha segítek, akkor miattad. Valamiért 
megakadt ez a dolog, nem tudok rá válaszolni, Feri. Taglétszám. Alapvetően nem tudok 
taglétszámot mondani, mert hogy a Magyar Labdarúgó Szövetséget kvázi nem érdekli, hogy 
mi hány óvodásnak tartunk ovifoci foglalkozást, vagy hány iskolában vagyunk jelen, ahol az 
UFC által szervezett edző van jelen. Illetve ez sem teljesen igaz, hogy nem érdekli, de létszám 
alapján nem feltétlen. A körzetközponti státusz, és éppen most ez azért aktuális, mert az MLSZ 
részéről éppen az imént egy órára jött a mentorunk és kapcsolattartónk, most lesz a 
körzetközponti státusznak a megújítása, auditálása. Huber Gábor jött. Alapvetően ott mind 
szakmai, mind infrastruktúrális, mind HR, mind szervezetfelépítés, mind egyéb dolgokat 
vizsgálnak a klubnál, és tulajdonképpen oly módon vizsgálják azt is, hogy a város iskoláival, 
óvodáival milyen kapcsolatot ápolunk, ezek szerződéses kapcsolatok, látványkapcsolatok, 
tehát hogy van egy szerződés és egyébként nincs valós kapcsolat mögötte, ezeket ők 
vizsgálják, tehát nem igaz, hogy nem nézik, de maga a létszám számukra ilyen szempontból 
nem releváns, csak az, hogy van-e valós kapcsolat. A taglétszámok ilyen szempontból az MLSZ 
felé ugye azok, akik versenyengedéllyel rendelkeznek. Mi a működésünk miatt alapvetően már 
az óvodásokat is leigazoljuk, azért, hogy ők tagok tudjanak lenni, és tagdíjfizetésre legyenek 
jogosultak, illetve, hogy ezáltal maga a működés rendben legyen. Tehát a 3 egyesületben 
nyilván lehet olyan, hogy az FC-ben, tehát a Szekszárdi Futball Klub Kft-ben leigazolt Kárpáti 
Koppány, hogy akkor konkrétan mondjam a fiamat, futsalban az FC-ben van leigazolva, de 
futballban a Szekszárdi UFC-ben van. Tehát ilyen szempontból az elindított csapatok kapcsán 
van átfedés a két egyesület létszámai között. A csapatok versenyeztetésében nincs, nem is 
lehet, mert akkor ez utána óvásra ad okot, sajnos bele is futottunk ilyenbe, nem figyeltek rá a 
kollegák. MLSZ kapcsolattartás jó, bár ez volt a vége, de akkor itt most ez szóba került. A 
Teszler Vendi bácsi a körzetközpont szakmai vezetője, ő is tart kapcsolatot az MLSZ-szel 
többek között a Gáborral. A Koch László, mint az egyesület szakmai és operatív vezetője, 
sportigazgatója, szintén bizonyos szinteken, elsősorban inkább a Bozsikok kapcsán tart 
kapcsolatot az MLSZ-szel. A pályázatok, elszámolások alapján osztályvezetői vagy vezetői 
szinten magam, mint elnök tartok kapcsolatot. Azt gondolom, hogy ezt nem azért, mert én 
vagyok az elnök, és én ehhez ragaszkodom, de annak idején, mikor én elnök lettem és volt egy 
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fél évünk arra, hogy ezt az öltözőépületet megépítsük és ne bukjuk el a pénzt, és az előző 
években felhasznált összegek és lehívott pályázati pénzekkel elszámoljunk, és így az 
elszámolásokat leadjuk mind az Emberi Erőforrások Minisztériumában, mind pedig a Magyar 
Labdarúgó Szövetségnél jómagam menedzseltem és jómagam vittem végig, azt kell, hogy 
mondjam, sikerrel, mert hogy el tudtunk számolni minden évben. Ezért megmaradtak azok a 
kapcsolatok, ugye a Mucsányi Marci, aki ma az MLSZ kapcsolattartója, Feri a név, gondolom 
egyértelmű. Amikor én idekerültem, akkor ő volt az Emberi Erőforrások Minisztériumában a 
kapcsolattartó, tehát ő látta azt a munkásságot, amit én beletettem az előző évek kapcsán, 
hiszen azokat oda kellett elszámolni. A helyén a Bajusz Endre volt, aki utána átigazolt, tehát 
helyet cseréltek, és ő ment az EMMI-be, majd ugye most már a futball más szektorában 
dolgozik. Ezek a kapcsolatok megvoltak, mivel olyan éveket is el kellett számolnom, ahol nem 
én költöttem és nem én voltam az elnök, egyszer-egyszer vagy jó néhányszor vívtam csatát a 
TAO osztály adott kollégáival, illetve vezetőjénél is voltam, Dürr Balázsnál több alkalommal. 
Éppen a múlt héten, úgy 8 év után a 2015-16 után kaptunk egy méltányossági hiánypótlást, 
aminek semmi köze nem volt az előző két hiánypótláshoz. Hál istennek úgy tűnik, hogy sikerül 
ezt is megoldani, talán a kapcsolatnak köszönhetően, mert felhívtam az osztályvezető urat és 
ezeket lebeszéltük. Versenyeztetéssel kapcsolatban alapvetően pedig ugye sok esetben Major 
Viki, mint technikai vezető tartja a kapcsolatot az MLSZ-szel, tehát ez összetett, és ugye többen 
tartjuk, nyilván, ha felelősségi kérdés az egyértelmű, mindenki a munkájáért felelős, a végén 
pedig a vezető felelős mindenért. Azért is, nyilván én tovább küldtem, illetve én láttam az 
emailt, hogy ki kapja meg, hogy be kell küldeni azokat a sikeres és eredményes edzőket, akiket 
például a város díjaz. Arra már nem volt energiám, de nem is hiszem, hogy az elnök feladata, 
ez már túl sok lenne ahhoz, viszont valóban, ebben mulasztás történt. Klubműködés, 
üzemeltetés. Meddig lehet ezt tartani? Egyik oldalról az ember, vagy mint vezető próbál 
megfelelő hozzáállással állni a pénztelenséghez, elfogadni azt, hogy nyilván vállalkozóként én 
is tudom és tapasztalom, hogy milyen terhek vannak a rezsi kapcsán, illetve akár a bérek 
kapcsán, úgyhogy egyik oldalról nem azt az elvet képviseljük, hogy minél nagyobb számokkal 
dobálózunk, és minél jobban kitartunk a nem válasz mellett, hogy ezt sem tudjuk megoldani, 
ezt sem tudjuk, akkor bedőlünk, és itt az UFC öltözőjének a kulcsa, oldjátok meg, vagy mi 
fölállunk, hanem próbálom ész érvek mellett a megfelelő hozzáállással megtenni azt, amit meg 
tudunk. Nyilván az, hogy mi takarítunk, hogy a gyerekek felsöpörnek, hogy a szemetüket nem 
hagyják ott, alapnak kellene lennie, nyilván nem annak, hogy felsöpörnek maguk után, de hogy 
mondjuk a csukáját hazaviszi vagy fölteszi, tehát nem a takarítónőnek alapvetően a feladata, 
hogy a koszos zoknit összeszedje az öltöző közepéről. Azt mondtam, hogy azt az öltözőt nem 
takaríthatják ki, mert egyértelmű, hogy nem a takarítóknak a feladata, ha fizetett, ha nem 
fizetett, vagy ha alvállalkozó, ha saját alkalmazottról van szó. Ahogy itt szóba is került, ez azért 
egy-két higiéniai elvárást vonna maga után, hogy azért csak egy közintézményben vagyunk, a 
wc papír, wc takarítás, mosdótakarítás, szappanadagoló feltöltés stb. Feri, nem tudom, hogy 
meddig tartunk ki, nagyon nehéz ez, hogy egyik oldalról hiába mondom a Gergőnek, hogy ez 
így nem megoldás, már bérleti díjat fizetünk, de igazából nem kapunk érte szolgáltatást, vagy 
minimális szolgáltatást kapunk érte, mert most még füvet sem kell nyírni, pályát sem kell 
gondozni. Nyilván villany ég, meg temperálófűtés működik. Az is látszik, hogy egy elhibázott 
beszerzést követően a szekszárdi öltözőépület fűtés és melegvíz csövei korrodálódtak belülről, 
ezeket a csöveket ki kellene cserélni. Sajnos nem méltó az öltözőépülethez, ahogy kinéz a 
mennyezete, sok esetben nem is használható, arról nem beszélve, hogy hol forró víz van, hol 
hideg víz van. Ez is össze vissza működik. Itt is próbálunk ilyen öszvér megoldásokat, meg akkor 
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a Vagyonkezelő meg a Távhőszolgáltató, sőt most már én odáig jutottam, hogy már van egy 
barátom, aki ezt az egészet fogja felügyelni és ha megjön a jó idő, akkor ezt majd egy ilyen 
társadalmi nap keretében megoldjuk. Visszatértünk ezekhez a régi klasszikus módszerekhez, 
vagy legalábbis kénytelenek vagyunk visszatérni. Nyilván itt az anyagköltség, mint olyan 
felmerül. Szakemberköltség, mint olyan felmerül, segédmunkásköltség nem merül fel, mert 
azt gondolom, társadalmi szerepvállalás keretében itt jó néhányan fogják, fogjuk vállalni. Nem 
egyszerű ezt a működést így megoldani, és még nem kezdődött el a bajnokság, és hogyha ez 
elkezdődik, az őszi szezon egynéhány mérkőzését úgy vittük végig, hogy ott már a takarítás 
azért nem volt rendben, és azért látni kell, hogy van olyan nap, egy szombati nap volt olyan, 
hogy Bozsik fesztivál is volt és egyébként 6-7 mérkőzés volt ugyanazon a napon, és még esős 
is volt az idő, tehát amikor mondjuk egy NB III-as vagy adott esetben egy NB I-es női csapat 
megérkezik, hát akkor őket azért nem biztos, hogy annak a látványnak kellene fogadnia, hogy 
össze van taposva a folyosó, és arra ugye nem volt személyzet, aki ezt  feltakarítsa a 
mérkőzések között. Ez egy speciális működtetést igényel, én továbbra is azt mondom, hogy 
gazdátlan ez az épület. Nyilván tudjuk, a város a tulajdonos, a Sportközpont az üzemeltető, 
UFC a használó.  
 
Murvai Árpád elnök: Bermuda háromszög. 
 
Kárpáti Zoltán: Egy picit igen. Nesze semmi, fogd meg jól. Egy picit mindenkié és senkié. Műfű 
kérdés. Én régóta tapasztalom ezt a problémát, hogy ez nem feltétlen egészséges. Nem is 
feltétlen értettem, de adott esetben egyéb érdekek, illetve gazdasági érdekek is állhattak 
mögötte, hogy miért építünk ennyi műfüves pályát. Egy biztos, szerintem az óvodásoknak 
semmi baja nem lesz, ha nem a betonon fociznak, hanem a műfüvön, nem gondolom, hogy 
nekik problémájuk lesz, de ugye mondtad, hogy nem biztos, hogy ebbe az irányba kell 
fejleszteni. Pályát biztosan nem kell ebbe az irányba, de azt gondolom, ha ezek a pályák 
nincsenek karbantartva, azzal sokat árthatunk azért, hogy amikor használjuk, és téli 
időszakban nyilván azért erre kényszerülünk, akkor ezek adott esetben sérülést okozhatnak. 
Az UFC létesítményében minden pálya karbantartó gép és adapter megtalálható. Ezeket 
használjuk is az elmúlt időszakban már, ugye korábban, mielőtt a műfű borítás nem került 
cserére, bizonyos munkákat már nem lehetett elvégezni, mert annyira el volt a fűnek a 
magassága kopva, hogy már nem lehetett elvégezni. A két általános iskolában lévő pályát meg 
azt gondolom, hogy mindenképpen karban kellene tartani, a betonnál egy fokkal biztosan 
jobb, de karbantartás nélkül tönkre mennek, és egyébként károsak az ízületekre. Nem tudom, 
talán, amiket én felírtam, megválaszoltam. 
 

Murvai Árpád elnök: Kérdezhetek én is? Fölvezetem én is. Arra számítottunk, hogy nem 20 
perc alatt fogjuk átbeszélni, mert lehet, hogy azt mondom, hogy tolta maga előtt a város ezt a 
problémát vagy húzza maga után, tök mindegy, mit mondok, ez a lényeg. Az én kérdéseim 
időrendben, hátulról előre haladnának. Engem meglepett, hogy energiatakarékosságról 
beszéltél, és létszámleépítést, létszámtakarékosságot említettél. Én szerintem ez a kettő nem 
ugyanaz, valami félrement a Sportközponttal. Az, hogy energiatakarékosság címén nem kapsz 
takarítót, vagy portást, ezt én nem tudom egyenlővé tenni, mert nem energiatakarékos. Lehet 
takarékoskodni fizetéssel vagy létszámmal, az más, nem energiatakarékosság, és ne haragudj, 
de utolsó találkozásunk az pont a takarékossági intézkedések kapcsán volt a Sportközpontban, 
ha emlékszel. Ott sokkal optimistább voltál. Hova lett az optimizmus, ha már kérdezek. Másik, 
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hogy mi lesz ezekkel a pályákkal. Nekem van erre egy élményem, hogy én elmentem a KLIK-
hez, elmentem a volt 2-es iskolába igazgatónőhöz UFC kérésre, ezt a Koch László úr kérte 
tőlem. Hogy miért nem ő ment, azt most nem teszem fel kérdésnek, de én mentem, és arra 
gondoltam, hogy itt hihetetlen ellenállásokat kell legyőznöm, és nem. Azt mondta az 
igazgatónő, hogy miért nem jönnek, hát lehet, itt van. Elmentem a KLIK-hez, miért 12000 
forint/óra, a város árazza be 10 forintra vagy 20 forintra, nincs gond. Nem értem, hogy ezek a 
kis problémák miért nem oldódnak meg a te rendszereden belül? Te elnök vagy, neked van 
egy rendszered, vannak beosztottjaid, vannak feladatkörök, miért nem oldódnak meg? Amit 
itt gyorsan lejegyeztem magamnak, és ez is kérdés, hogy azt mondod, hogy volt jegyzői 
egyeztetés a nagy klubokkal. Mondtál egy ilyet. Most halljuk először. Hogy adjunk véleményt, 
hogy segítsünk? Itt vannak beosztott emberek, akik intézik a dolgainkat, ők sem tudtak róla 
szerintem, tehát itt egy kikerülés van, ami megmondom őszintén, engem ledöbbent, és kicsit 
kapsz majd választ magadban, hogy tulajdonképpen mi van itt. Nem szeretném sem egyik 
oldal, sem másik oldal szerepét eltúlozni, sőt, be se hozni. Mert ha van valami, vannak dolgok, 
ha van valami, akkor ezen a pályán, ha már sportról beszélünk, szerintem nincsenek oldalak. 
Én ebben biztos vagyok. Válaszold meg, biztos, hogy nem véletlen mondtad, hogy UFC kontra 
város. Ezt légy szíves bontsd ki, hogy lássuk, mi van a mélyén, és annyit én kérdezek szintén, 
hogy társadalmi igény szinten maga a sport ebben a városban vagy a magyar társadalomban 
a futball az szerinted milyen szinten van? Nem gondolod-e, mint elnök, te, mint aki a csúcson 
vagy ott, hogy a pénzügyi döntéseitek nincsenek egészen szinkronban, ahogy én hallom a 
beszámolódat, a szakmai történésekkel. Ha nekem lenne olyan csapatom, mindegy milyen, 
amelyről látszik már a 6. meccs után, hogy szintet fog lépni, tehát fölkerül magasabb osztályba, 
meg kinőtte azt, ahol van, ott azonnal elő kell készíteni, hogy ő ezt megtegye, szerintem. Én 
úgy látom, hogy ez itt nem volt várható, hogy ők szintet lépnek? Lányokról beszélek. Mert 
akkor azt elő kell készíteni, nyilvánvalóan. Kérdésem, hogy tulajdonképpen hány aktív edző 
van? Ezeknek a fizetési szintje milyen? Nem kell konkrétan, csak úgy szintet. Ismered a 
futballban, én nem, de milyen a szint? Nem személyeskedés, ne értsd félre, de én vártam, 
hogy hozol ide egy stábot. Pénzügyi szakember vagy könyvelő, szívesen láttuk volna a Márkot, 
Koch urat, hogyha egy stábot hozol, és így játsszuk le, hogy mi van most a labdarúgásban, hol 
szorít, mennyire szorít, mit kell csinálnunk, vagy mit tudunk csinálni? Mondod, hogy az 
elnökségből már többen távoztak, vagy nem dolgoztak. Ennek mi az oka? Az elnökség. Ami 
nekem élményem, de ez testnevelői élmény, az eligazolások. Zsolti is feszegette már ezt. Van 
a sportágakban egészséges mozgás, tehát ez kétségtelen, anyu nagyot álmodott a kisfiúba 
aztán eligazol. Én szeretném megkérdezni, te hogyan látod az eligazolások mögötti okokat, és 
végére érek lassan, még 2 van. Az a nagy döntés, amit itt emlegettél, hogy áramoltatni a 
gyereket föl, vagy beépíteni a felnőtt csapatba? Nem lenne-e Szekszárd város számára 
egyezségesebb, ha arra az útra lépne az UFC, hogy utánpótlást nevelne, felhozna a labdarúgást 
szerető, képzett garnitúrákat, korosztályokat, és egyszer csak azt látnánk, nem holnap, hogy 
van egy U18-as korosztályunk, az a maga szintjén lenyomja itt a Honvédot vagy a 
Mezőkövesdet, hogy nem lenne-e jobb ez az út, és akkor NB III nélkül mondom én, de te vagy 
a futballszakember. Végül a kommunikáció. Mindenki tudja, hogy ma az létezik, amit 
kommunikálunk. Olyan, mint a kínai termék. Ha nem kínai, nem is létezik. Ha nem 
kommunikálsz, akkor nem vagy. Ezt én nagyon érdekesnek találom, hiszen úgy látom, van 
csatorna, például Népújsághoz is, abban én legutóbb azt olvastam, hogy az NB III-as csapat az 
5. helyet szeretné belőni. Magamban megkérdeztem, hogy talán elég lesz a 8. is, ugyanott 
vagyunk. Szerintem tök mindegy, hogy 5. vagy, vagy 8. Szerintem, nem azt mondom, hogy 
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kellene egy sajtófelelősöd vagy kommunikációs szakember, hanem nagyon jó volna, ha ilyen 
szempontból is egy picit nyitnátok a város és felénk is, mert még egyszer mondom, a 
kommunikáció nagyon sokat ér, és ha kommunikálsz, akkor lobbizol is, szerintem. Abban 
egyetértünk, én ebben a teremben mondtam el, interpellációmban írtam le, hogy ennek a 
városnak nincs lobbiereje. Te is ebben jársz, hogy nincs lobbi a labdarúgás mellett, tehát nincs 
lobbierőnk. Az, amit a nagyra becsült bizottsági tag és barátom, Horváth Ferenc mondott, hogy 
a város első embere leülteti majd a nagyokat és elosztja, ez szerintem nem megy. Nem csak 
azért, mert most más a város első embere, mert már más ciklus van, hanem azért sem, mert 
nem tudom, milyen reakciókat szülne a részéről, de ha ezt így látod, akkor azt mondom, mivel 
tudom, hogy alpolgármester úr nálatok tiszteletbeli elnök, jól tudom, akkor rajta keresztül 
esetleg lehetne egy ilyen fórumot mozgósítani, de nem tudom, hogy ez a mai világban megy-
e. Én ennyit szerettem volna kérdezni, és még egyszer mondom, hogy nagyon örülök, hogy 
ilyen szóbeli kiegészítéssel találkoztunk. Köszönöm.  
 
Kárpáti Zoltán: Köszönöm. Az első gondolatom az az, hogy 8 év nem együttműködését nem 
lehet 1,5 óra alatt helyrehozni. Én azt szeretném, vagy annak örülnék, sőt az vinné előrébb ezt 
a dolgot, hogy ha lenne következő alkalom, meg következő alkalom, meg közös célok és közös 
beszéd. Az életemben kaptam már jó néhányszor kritikát, hol másoktól hol a jóistentől, a buta 
ember ezeken megsértődik, az, aki egy kicsit másképp látja a világot, az esetleg elgondolkodik 
rajta, hogy mit kellene másképp csinálni. Hibázni meg mindenki hibázik, úgy gondolom. 
Energiatakarékosság, leépítés, portaszolgálat. Alapvetően arról beszéltünk azon a 
megbeszélésen, ami fent zajlott a Sportcsarnok tárgyalójában, hogy mi az, amit tudnak vállalni 
az egyesületek azért, hogy a Sportközpontnak kevesebb pénzt kelljen kifizetnie, hogy költséget 
tudjon megtakarítani. Nem hivatalos információk szerint, mert ugye több százezer forintot 
fizetett ki, mondhatjuk, hogy a város a Sportközponton keresztül mind a portaszolgálatra, 
mind pedig a takarításra. Azt gondolom, mind a kettőnek van létjogosultsága működés 
szempontból. Talán október végén, november elején volt ez az egyeztetés, látva, hogy a 
bajnokságoknak mikor lesz vége, hogy év végéig ezt az időszakot hogy fogjuk tudni kihúzni. 
Akkor erről beszéltünk, aztán volt még a Gergővel közösen egy egyeztetés, aztán közben volt 
a Sportközpont és a jegyző úr által KSC, kézilabda, foci meg nem tudom, nem biztos, hogy 
mindenkit fel tudnék sorolni a város részéről jó néhányan, akik itt voltak ebben a teremben, 
és erről szó volt. Akkor ugyan úgy elmondtam, ez még év vége előtt volt, hogy ezt mi tudjuk 
vállalni, hogy december 4-én van az utolsó zárásunk, 2 hetet szeretnénk fűtés nélkül edzeni, 
zuhanyzás nélkül, a felnőtt már nem megy, a lányok már nem mennek, onnantól kezdve mi az, 
amit mi meg tudunk ott takarítani. Már nem kellett portaszolgálat sem, és nem kellett fűtés 
sem. Rendszer, iskolák. Elkövettem egy hibát akkor, amikor engem felkértek. Akkor hittem 
abban, hogy a kérdésemre igaz választ kaptam. A kérdés a részemről úgy hangzott, hogy mi 
kell ahhoz, hogy valaki itt elnök legyen és mi a feladata? Lejössz ide 1-2 órát, és akkor itt 
aláírogatod, meg hát indulnak a csapatok, hát mi itt csinálunk a háttérben mindent. Hát nem 
teljesen. Kezdve azzal, hogy ugye akkor ott volt száz x millió forint az EMMI-nél, polgármester 
választás 2014-ben nem volt sikeres, új forduló lett, 2015-ben vált a Rezső polgármesterrél. 
2015.06.30-ig fel kellett ezt a pénzt használni, és ugye egy építésnél nem teljesen úgy van, 
hogy itt a számla, én elutalom, és akkor az elszámolható, hanem ugye építési naplót kell 
vezetni. Ha építési napló, akkor van még egy hatóság, az már ugye lépésenként vezeti a 
dolgokat. Ott már látszott, hogy ezt nem lehet addig megvalósítani. Most ebbe nem akarok 
belemenni, mert hogy rendszer és iskolák. Átugrok az NB III-as kérdésre, és az egyébként az 
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elnökség egy-két tagjában is felvetődik, hogy szüksége van-e felnőtt focira Szekszárdnak. Nem 
tudom, lehet, hogy azt le kéne kardozni azonnal, akinek ez a gondolat is megfordul a fejében, 
mert azért nincsen felnőtt foci, mert nincs rá pénz, és azért nem tudunk irányt mutatni a 
gyerekeinknek, azért nem tudjuk őket valahova eljuttatni. Én, amikor Pécsről hazakerültem és 
negyedikes gimis voltam, a Varga Laci még itt futballozott. Nekem akkora élmény a mai napig, 
hogy én ifista bal hátvédként a Varga Lacit kellett fogjam, esélyem nem volt ellene, mert 
háromszor olyan gyors volt, ötször olyan erős, de azt akartam, hogy én majd egyszer legyek a 
felnőtt csapat játékosa. Én azt gondolom, hogy ez a csúcs ma Szekszárdon. A kajdacsi gyerek 
a kajdacsi felnőtt csapatban szeretne futballozni, még ha az megye II is. Ez fejetlen, hogy ha 
nincsen felnőtt csapata egy megyeszékhelynek, főleg Szekszárdnak meg aztán végképp, ami 
egyébként a futball történetében jelölt volt. Az, hogyha Felcsúton nem lenne, vagy Akasztón 
már éppen benőtte a gaz a pályát, azért olyan sokan nem hiszem, hogy bánnák. Nyilván anno 
örültek, de hogy Akasztón nincs pálya, egy két ember emlékszik rá, hogy ott volt valamikor NB 
I. De Szekszárdon volt mindig futball, nem volt jó kezekben a futball, vagy hát mondható, hogy 
talán egy picit mindig gazdátlan volt, ilyen senki kölyke volt, de én nem tudom elképzelni. Amíg 
az elnök én vagyok, addig én mindig harcolni fogok azért, hogy NB III legyen. De azt is 
megéltem, és lehet, hogy nyártól az lesz, hogy az ifi fog kiállni a felnőtt csapatként. Ez lehet 
egy gazdasági döntés. Pont, amikor hazakerültem, akkor az SZPSE kiesett az NB II-ből, és UFC 
néven indultunk el az NB III-ban. Elmeséltem itt egy két embernek, hogy a Bozsolik Robi meg 
a Pankovics Rudi úgy futott át rajtunk gyerekeken, mert akkor 19 évesként gyerekek voltunk, 
Bátaszéken 600 néző volt az 1. mérkőzés NB III, Bátaszék-Szekszárd volt, 600 nézővel, azt sem 
tudtuk, hol vagyunk. Mintha most bevinnének minket a Wembley-be. A kapusunk 10 
percenként szedte ki a labdát a hálóból és kaptunk egy 6-ost legalább. De nem estünk ki, abban 
az évben nem estünk ki. Volt olyan, amikor az NB III-ból kiesett, vagy NB II B-ből kiesett a 
csapat és visszaesett megye I-be, de az, hogy ez ne legyen cél, én ezt elképzelhetetlennek 
tartom. Rendszer, iskolák, kapcsolattartás, van hiba a rendszerben. Hiba az, hogy ezt lehetne 
még jobban csinálni. Én azt gondolom, hogy egy teljesen Szekszárdtól független, de élő, 
vezető, operatív vezetőre van szükség a klubnál.  
 
Murvai Árpád elnök: Ezt mond még egyszer.  
 
Kárpáti Zoltán: Tehát nem szekszárdi, külsős, ez a legfontosabb, de mégis a szekszárdi 
futballért, a szekszárdi UFC-ért tevő sportszakemberre, operatív vezetőre van szükség. Én nem 
tudok az lenni. 
 
Murvai Árpád elnök: Azt nem menedzsernek hívják?  
 
Kárpáti Zoltán: Mindegy, minek hívjuk. Angliában menedzsernek hívják, de ő az edző is. Nem 
feltétlen, szerintem. Az a baj, hogy egyrészt van egy komoly cégem, amit nem tudok otthagyni, 
másrészt a Vendi bácsi gyerekkoromban edző volt, lehet, hogy már el kéne távolítani, vagy 
lehet, hogy csak oldalpályára kéne tenni. A Pulcz Pista csapattársam volt, Kvanduk Jani 
csapattársam volt, soroljam? Annyira nehéz, kellene egy külsős ember, aki sokkal 
konzekvensebb. Nem feltétlen csak szakmaibb, operatív. Szakmai és operatív. Tehát aki 
elmegy az iskolához is, de a szakmát is képviseli ez által. Ebben kevesek vagyunk, én ebben 
biztos vagyok, sőt, azt is ki merem jelenteni sokszemközt, hogy én akkor vállalok elnökséget a 
következő ciklusra, ha lesz ilyen ember. Ha nem, akkor én nem fogom elvállalni, mert ezek 



 

  0213jkv 

23 

számomra is hiányérzetek, hogy én eljövök ide lobbizni, hogy odamehessünk, azt mondom 
nincs pénzünk kifizetni, és kiderül, hogy egy kommunikációs félreértés miatt ez 10 forintért is 
megtehető, és egyébként meg szívesen látnának minket. Na akkor valami apró, de mégis óriási 
kommunikációs probléma van, és ez számomra probléma, mert nem így szeretek dolgozni, de 
valamiért ezt mégsem tudtam átlépni. Egyszerűen válaszoltam erre a kérdésre, UFC város. Hát 
ez, ilyen apróságok. Az ember azt gondolja, hogy nem jut be az iskolába, az ember azt gondolja, 
hogy miért nincsen stadion, vagy miért nem az van. Azért, mert nincs kommunikáció, semmi 
másért. Nincs megfelelő kommunikáció. Miért kell az a 2 pálya? Le kell jönni egy nap, meg kell 
nézni egy délutánt, szívesen meghívom a bizottságot egy kis szendvicsre meg egy forró teára, 
és meg kell nézni egy napot. Le kell jönni egy nap vagy egy hétvégén a pályára és látni kell, 
hogy milyenek a körülmények. Amikor én azt mertem mondani, hogy 50.000 forintot ne 
kérjünk el a büfé üzemeltetőjétől, először engedjük, hogy az a büfé fusson föl és találjunk 
végre lasszóval egy olyan vállalkozót, aki ezt becsülettel csinálja és nem 100 forintért, hanem 
30 forintért ad egy szendvicset, képletesek ugye a számok, tehát megfizethető módon. Semmi 
sincs ingyen, Krisztus koporsóját sem őrizték ingyen. Mondom, értem én, csak itt olyan mélyről 
kell elindulni, hogy ezt senki nem fogja vállalni, legalábbis ez az én véleményem. Társadalmi 
igény a foci iránt országosan. Országosan is és helyi szinten. Én azt gondolom, hogy a helyi 
bázis az alszik. Nehéz, ha nagykabátban kellene ülni KSC meccsen úgy, hogy esernyőt kéne a 
fejem fölé tenni, de lehet ez kézilabda is, nehogy véletlen bárki érezze, hogy én a KSC-re 
kihegyezem ezt a dolgot, akkor ott sem biztos, hogy ennyi néző lenne. Egyrészt borzasztóak a 
körülmények, céltalanok, amit elnök úr, az előbb mondtál, hogy minek nekünk 5. hely, miért 
nem 8. Hát akkor én ennyi erővel mondom, hogy akkor prémiumot se kelljen fizetni, 13., mert 
az pont nem kieső. Azt hiszem, voltál te is edző, és sportszakember. Úgy nekiállítani egy 
csapatot, hogy nincsen célja, és 8 év után ez volt az első olyan év, amikor úgy ültünk le, hogy 
célokkal indultunk neki a felnőtt csapatnál, és nem az a cél, hogy ne essünk ki. Ez volt az első 
olyan év. Jobb napokat is megélt, amikor voltak célok és volt eredmény, és volt mögötte tőke. 
És miért voltak a Márknak a mérkőzésein, a futsalmeccsein? Mert volt cél, volt eredmény, és 
a Márk még jól megszervezte ennek a hátterét. Ma többen vannak egy felnőtt női NB I-es 
labdarúgómeccsen, mint az NB III-as férfimeccsen, mert céltalan. Országosan, nem tudom. Én 
mindig megkönnyezem a himnuszt, ha eljutok az új arénába. Sokan megköpködték azt, hogy 
erre miért volt szükség, szerintem még ennél nagyobbra is szükség lett volna. Meg még mellé 
egy óriási parkolóházra. Ez mind-mind óriási pénz, de a múlt héten, amikor volt ez az edzői 
megbeszélés, utána hazamentem, bekapcsoltam a tévét és a vacsorámat a tévé előtt 
töltöttem. A Spíler1 ment a tévében, és Tottenham új stadionját mutatták be, és 
végiggondoltam, hogy az az ember, aki ott játékos volt és később vezető lett és ő mesélt róla, 
még hasonló fizimiskája is van az enyémhez, és hasonló elánnal tud erről beszélni, hogy milyen 
marha szerencsés ember, hogy Angliába születtet és nem Szekszárdra. A füvet két irányba 
széthúzzák, utána NFL meccsek, koncertek. Országosan biztosan van rá igény, szerintem 
Szekszárd szinten is, de ha valami céltalan és gazdátlan, és egy picit olyan gazdátlanok vagyunk 
a létesítménnyel együtt, akkor ott tartunk, ahol tartunk. Szintlépés. Nem tudom, mi volt a 
szintlépés kérdés.  
 
Murvai Árpád elnök: Az, hogy hál istennek a nők szintet léptek, tehát a futsalból kinőtték 
magukat, és nekem úgy tűnt, hogy ez pénzügyileg meg egyébként nem volt előkészítve. 
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Kárpáti Zoltán: Nem, ez nem igaz. Azért nem igaz, mert amikor mi abba az irányba tereltük a 
Márkot, hogy a futsalból lépjünk ki, mert a futsal pénzt vitt, nem nagyon volt mit előkészíteni, 
mert ha valakinek nincs pénze, akkor, mindig a Tarr Janit megkérni, hogy adjál nekünk pénzt, 
nem lehet. Az, hogy az NB II 2. lett, szinte a végén dőlt el, hogy az NB II-es női bajnokságban a 
Márk 2. lett, illetve az, hogy keretemelést hajt végre az MLSZ, az is az utolsó pillanatban dőlt 
el. Erre felkészülni, ez meg egyébként kb. úgy nézne ki, mint ha most én összeszednék 6 
embert, és leültetném a KSC-s lányok ellen kézilabdázni, tehát akkor a szintkülönbség 
szervezésben, rendezésben, működtetésben, mindenben egy női NB I. 
 
Murvai Árpád elnök: Jobb lenne, ha kosaraznának, nem kéziznének. 
 
Kárpáti Zoltán: Bocsánat, igen, kosaraznának. Tehát erre nem lehet felkészülni. Mi azért 
dolgozunk, hogy bennmaradjunk, és akkor a következő évre már fel lehet még jobban készülni. 
Van külön emberünk arra, aki megy, pumpolja a cégeket, hogy adjál 200, 300, 500 ezer 
forintot, de nem elég, hogy a médiafalra felkerüljön. Ugye mindannyian ismerjük ezeket a kis 
pöttyöket ott a médiafalon, amikor nyilatkoznak a mérkőzést követően. Bevallom őszintén, 
nem elég a 200 ezer forint. Nem vagyunk tőle előrébb. Abba a hibába se szeretnék esni, hogy 
akkor elkérek 200-at, és utána meg azt mondják, hogy én adtam ám pénzt. Na jó, hát ez olyan, 
mint a koldusnak adok egy tízest. Azzal szerencsétlen mire megy? Be kell árazni. Nagyon 
komoly és előrehaladott tárgyalásaink voltak a Tarr Kft-vel, névadó szponzori, illetve 
főtámogatói. A marketing támogatta, tehát a Tarr marketinges csapata támogatta, valamiért 
a Jani visszalépett. Nem vállalta, hogy most ez a KSC-s elkötelezettsége volt, más volt a 
háttérben, nem tudom. Pedig elnökségi tagunk is, és amikor tud, a Jani segít, meg segített, de 
az, hogy egy nagyobb összeggel, névadó szponzorként, az valamiért nem sikerült. Hány edző 
van, és milyen fizetési szint szerint. Főállású edzők kb. 300-350.000 forint, egynéhány van, egy 
kézen meg lehet őket számolni, Ezek szenzitív adatok, már elhangzottak, de ne menjünk 
tovább. 
 
Murvai Árpád elnök: Nem kérek ilyet, csak hogy szintben hol álltok. Hogy látod, meg tudod 
fizetni? 
 
Kárpáti Zoltán: Egy egyszerű példát mondok. Talán azon keresztül tudom érzékeltetni. Azt a 
kérdést tettem fel 1 órakor a Huber Gábornak, hogy ugye vizsgálják az audit során, milyen 
képesítésű edzőink vannak. Mondom, elvárjátok bizonyos szinteken, hogy különböző 
képességgel rendelkező emberek legyenek. Van-e hozzá elég képzés? Mert azt tapasztaljuk, 
hogy hiába jelentkezünk, az aktív részvétel meglenne a részünkről, de nem jutunk be. Miért 
nem? Mert 220-an jelentkeznek, 20-at vesznek fel. Erre az volt a válasz, hogy kevés az 
instruktor az MLSZ-nél. 2 új instruktort mondott, az egyiket úgy hívják, hogy Horváth Henrik, 
szekszárdi, a másikat úgy hívják, hogy Deli Balázs, szekszárdi. Országosan az MLSZ-nél képző 
egyén két szekszárdi van. Hol vannak az országból a többiek, kérdezem én. Ugyanígy Czinkon 
Szabolcs szekszárdi edző Újpesten dolgozik, Deli Balázs is innen először Pécsre ment. Tehát aki 
megfelelő motivációval rendelkezik, szakmailag szeretne előrébb jutni, egzisztenciálisan 
szeretne egy komolyabb életet, az elhagyja a szekszárdi UFC-t. A szekszárdi UFC-ben rengeteg 
edző van, és akkor itt ez egy nagy kérdés, hogy mi várható el tőle. Ruff Dániel 17 éve van a 
klubnál úgy, hogy közben elvégezte a történelemtanári diplomát, és majd 1 évig nélkülöznünk 
kellett, és már én is vezetőként úgy gondolkodtam, hogy biztos szükségünk van az ő 
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személyére? Mert van, fizetése is van, de a négy napból kettőt tud csak jönni, de 17 éve itt 
van, lojális, és kevés pénzért van, viszont lojálisan teszi ezt a feladatot. Nagyon nehéz az, hogy 
meg tudjuk fizetni vagy nem, én ki merem jelenteni, hogy nem tudjuk megfizetni. Ki merem 
jelenteni, hogy országos szinthez képest, sőt, egzisztenciális szinthez képest, sőt, inflációhoz 
képest nem tudjuk megfizetni az edzőinket. Elnökség. Szerintem volt egy félreértés a 2014 
előtti elnökségre gondolok, ott 3 fős volt az UFC elnöksége. Nagyobb lett a létszám, átalakult, 
ennyi. Azóta nem hagyta el senki az elnökséget. Átigazolások, hogy miért igazolnak el, ez volt 
a kérdés? Részben körülmények. Amikor megépül egy új öltözőépület, de rosszul van a 
gépészete kialakítva, és évek múlva is az egyik öltözőben forró a víz úgy, hogy nem lehet 
aláállni, a másikban hideg. Nyilván a füves pálya fontos lenne. Nem tudom, mások a 
körülmények. Egyszerűt mondok, ha Szekszárdot és Paksot mérlegre tesszük, nagyon 
egyszerű. Szekszárd az elmúlt 30 évben lefele megy, Paks az elmúlt 30 évben fölfele megy. Ez 
egy motiváció, és mentálisan meg bárhogy nézhetjük, az egyik negatív, a másik pozitív ezáltal. 
Nem tudnak semmivel sem többet, háromszor annyit keresnek az edzőik, szerintem 
szakmailag nem jobbak, mint a mieink vagy a mieink nem rosszabbak, mint az ott dolgozók, 
sőt, minden évben csábítanak innen oda edzőt. Nekünk volt egy majdnem aláírt 
együttműködési megállapodásunk a Tolnával, amikor a Paks rájött arra, hogy ha nem kebelez 
be a környékéről klubokat, nem tud kiállni, kiállási problémáik lennének. Akkor bekebelezte 
Tolnát, illetve Tolnának a vezetése kvázi aprópénzért átadta az utánpótlását, ugyanez történt 
Kalocsán is, és ugyanez történt egyébként a 2006-os korosztállyal is. Azért tudom, mert a fiam 
is 2006-os volt, és abból a csapatból öten igazoltak át egy évadban Paksra. Nem tudom, hogy 
kielégítő volt- a válasz. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Azt utolsót azt nem pont Paks felé, hanem fölfelé igazolást 
értettem én. Szoktam találkozni volt tanítványaimmal, akik UFC-ben nevelkedtek és most a 
mennyei megyeiben játszanak 20-21 évesen. Ez inkább a fájó. Testnevelőként 
horrortörténeteket hallottam arról, hogy miket fizetnek megyei I-ben meg megyei II-ben. 
 
Kárpáti Zoltán: Reagálhatok erre? 
 
Murvai Árpád elnök: Persze. 
 
Kárpáti Zoltán: Így van. Ma az NB III-ért 27 millió forint támogatást kap az indulásért az UFC 
az MLSZ-től, plusz 3 millió forintot, ha van női U16-os csapata, így 30 összesen. Ha ezt 
elengedjük, és megye I-et szeretnénk, akkor lehet, hogy a Regőnek is kellene játszani 16 
évesen, mert nem lenne játékos, mert Kakasdon, Tevelen, Dombóváron, Bonyhádon sokkal 
több pénzt kapnak, és ott az éves működés, nem a rezsi és nem az öltöző, azon kívül legalább 
15-20 millió forintba kerül. Még ebben sem vagyunk versenyhelyzetben a környező klubokkal. 
Egyébként az, hogy egy gyerek adott esetben 19-20 évesen nem a felnőtt csapatban játszik, 
hanem elmegy 1-2 évre, ez egy összetett kérdés, sok esetben ugye nem biztos, hogy jól volt 
kezelve fiatalkorában, akár az is lehet, hogy Pakson játszott, és Paksról nem Szekszárdra jött 
vissza, hanem éppen egy megyei csapatba. Nem feltétlen negatív ez, hogy ha 1-2 évet játszik 
felnőtt bajnokságban és az akarat és a tehetség benne van, akkor még mindig van visszaút. 
Ezek ugyanolyan válaszutak azt gondolom, hogy tartsunk meg egy tehetséget és vigyük mi 
végig, és adott esetben már 17 évesen üljön be a felnőtt öltözőbe. Mondok egy példát, Rácz 
Áron, akihez mindvégig ragaszkodtunk, majd a végén ment el, amikor már szinte felnőtt 
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játékos volt, akkor adtuk el Pécsre, de most újra itt játszik. Vagy 14 évesen, amikor gólkirály 
lesz, mondok egy másik példát, Horog Ádám. Országos bajnokságban gólkirály volt, elkerült 
Felcsútra, még a Ferencváros és a Felcsút egymásra licitálva akarták leigazolni az Ádámot, de 
ők úgy döntöttek, hogy Felcsútra mennek, majd 3-3,5-4 év motiválatlan és kapcsolatnélküliség 
nélkül visszakerült egy kikukázott, bocsánat a kifejezésért, kikukázott játékos Szekszárdra, 
akivel nekünk legalább 1 év dolgunk volt, hogy egyáltalán a felnőtt keret tagja tudjon lenni, 
nemhogy segítségére. Ez nem az ő személyiségének szólt, hanem a válaszutaknak, hogy ki 
milyen válaszutat választott, nem biztos, hogy az a jó irány.  
 
Móra Viktória tag: Nagyon sokszor hallottuk azt a szót, hogy gazdátlan. Ennek az ülésnek 
számomra az a fő üzenete, hogy gazdátlan, és szerintem ezt kellene megoldani. Azt szeretném 
kérdezni, hogy van-e valami elképzelés, vagy javaslat, hogy hogyan tudnánk vagy ki mindenkit 
lenne szükség leültetni egy asztalhoz, hogy megoldjuk ezt a gazdátlanságot? Gondolom, 
vannak szerződések, az nem taglalja ezeket a dolgokat, hogy hogy lehet gazdátlan egy ekkora 
egyesület, vagy hogyan lehetnek gazdátlan feladatcsoportok vagy feladatkörök? Ezt nem is 
tudom elképzelni, de nyilván így van, mert így van, mert ezt halljuk. Tényleg mire van szükség, 
vagy ki mindenkire van szükség, hogy ezt megoldjuk? Itt mindannyian szeretnénk ezt 
megoldani az biztos, de van-e valami elképzelés, hogy kik üljünk egyszerre asztalhoz, hogy 
egyszer és mindenkorra letárgyaljuk, hogy kinek mi a feladata? 
 
Kárpáti Zoltán: Köszönöm, meg a hozzáállást is, mert ez előre mutat mindenféleképpen. Azt 
gondolom, hogy több minden van. Én azzal kezdeném, hogy fognék egy fehér papírt, és az 
érintettek részéről ez lehet a város, akinek ebben van gondolata, a sportbizottság, a 
Sportközpont és az egyesület, de még azt is mondom, hogy létezik egy ilyen, hogy UFC Baráti 
Kör, aki nagyon régi szurkolókból áll, mindenki le tudná írni, hogy mi az, amiben problémát lát 
ebben a dologban. Itt most sok mindenről beszéltünk, 1-2 dolog szóba került, akár pályákkal 
kapcsolatban, akár kommunikációval kapcsolatban, ezt szerintem viszonylag gyorsan lehetne 
orvosolni. Szerintem a legfontosabb dolog, hogy mi az, amit szeretne a város a Szekszárdi UFC-
vel. Ez egy összetettebb kérdés annál, hogy a polgármester úr felálljon és azt mondja, hogy én 
NB II-t szeretnék. Elfogadja-e azt a város, hogy a szekszárdi UFC az körzetközpont? Én nehezen 
fogadtam el, hogy Paks fölöttünk van, mert én Szekszárdon nevelkedtem, és a Paks az akkor 
nem volt sehol, de ott már van egy létesítmény, megváltozott a világ, nyilván van egy 
atomerőmű, ennek kapcsán más a gazdasági környezet. Nem tudom, hogy jó vagy nem jó, de 
elvileg épül egy Paks II, ami alapján megint van egy megváltozott gazdasági környezet, tehát 
nyilván előnyt élveznek bizonyos szempontból. Oké, fogadjuk el, hogy az központ. Pécset 
jobban el tudtam volna fogadni, de nem baj, az a központ. Akkor mi elfogadjuk a helyzetünket. 
Elfogadjuk-e azt, hogy itt Bozsik rendezvények zajlanak? Szerintem ez nem több, vagy nem 
más, mint az, hogy a Megyei Jogú Városok Szövetsége által van tűzoltónap vagy akármilyen 
nap az UFC pályán. Mi az a létesítmény szükséglet, amire itt szükség van? Mi az, amit ebből 
tud vállalni az UFC? TAO-ilag legyen ez nyitott. Nem kell azt mondani, hogy a Tóth Jánosnak 
28.000 forint bért akarok adni. Nem, bérköltségre, hogy ez tudjon normálisan működni, ahogy 
elnök úr kérdezte, és hogy úgy érezzük, hogy itt meg vannak fizetve, erre kell mondjuk 35 
millió forint egy évben. Én azt is mondtam már, hogy lehet, hogy jó megoldás lenne, ha a város 
tulajdonos lenne az UFC-ben. Akkor egy kicsit magáénak is érezné, ahogy ezt mondjuk Pakson. 
Tudom, hogy veszélyes terep, de Pakson például ez jól működött, és egy kicsit magukénak is 
érezték. Gondoltam én ezt naivan, hogy milyen jó lenne ez itt is, ha végre akkor ezzel oldanánk 
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meg, vagy ezzel húznánk ki a méregfogát. Azt gondolom, hogy ez az egyik legfontosabb kérdés, 
hogy mondhatjuk azt, hogy a Kárpáti Zoli vagy a szekszárdi UFC elnöke NB III-at szeretne, de 
nincs meg a gazdasági háttér, csak ahhoz, hogy 19 éves gyerekek megyei dobbantónak 
használják ezt. Jó, hát, ha a Kárpáti Zoli megoldja ezt, akkor lesz, ha nem, akkor városi szinten 
csak ez lesz. Ez is egy fontos döntés. Most bocsánatot kérek, de a politika néha hoz olyan 
döntéseket, amik nem népszerűek és azért itt az elmúlt 8-8,5 évben azért tapasztaltam olyat, 
hogy amikor választás előtt voltunk, akkor mindig volt ígéret és megjelent egy két szermély a 
pályán, utána meg olyan nagyon nem. Nem azért kell lejönni az UFC családi napjára, ahol ott 
vannak ötszázan, mert az ötszáz érintett ember, hanem azért, mert a Horváth Feri jó pörköltet 
főz, már bocsánat, hogy ilyen egyszerű voltam, és az ő asztalához is le lehet ülni, mint szülőhöz. 
Én azt gondolom, hogy mondhatom én, hogy a létesítmény gyenge, de nem tudom, egy évvel 
ezelőtt, kaptam 1 hónapot a Gergőtől, hogy volt valami megyei jogú városok 
sportközpontjainak valamilyen pályázati lehetősége, és kaptam 1 hónapot arra, hogy ha be 
tudnánk lobbiból adni az UFC 1. centerpályáját, akkor az hogyan nézzen ki. És 1 hónap alatt 
összeraktam egy tervet a lelátóra, nem sikerült jól. Mondtam, hogy olyasmi legyen, mint a 
bonyhádi legalább, legalább annyi, nem kell több. Mi legyen esetleg a lelátó alatt pluszban, 
meg pálya, beadtuk. Tudom azt is, hogy vannak néha ilyen ad hoc dolgok, de ha nincsen célom, 
nem lesz tervem, és nem lesz eredményem se a végén, tehát, hogy határozzuk meg. Én 
határozzam meg, hogy mekkora stadionra van szükség vagy a sportbizottság, vagy a 
Sportközpont, akinek nyűg és púp a hátán, vagy a város vezetése valamilyen módon? Vagy 
kiírunk rá egy népszavazást. Ezt ki határozza meg? Tényleg a Kárpáti Zolinak kell ezt felvállalni? 
Szerintem nem, én azt gondolom, mert abban benne van a hiba lehetősége, és akkor 5 év 
múlva itt ülünk, hogy miért csak ötezres, mikor ide eljönnének tízezren is. Vagy minek lett 
ötezres, mikor csak 20 néző van? Mire tudjuk még azt használni egyébként? Milyen városi 
egyéb rendezvényre, mert ez szerintem így működik a világban. Nyilván sokkal nagyobbal, meg 
nagyobb városokban, de csak azért, hogy elköltsünk x százmillió forintot. Ha mindig pénzügyi 
kérdés bizonyos dolog, hogy van-e portás, és ez pénzügyi kérdés, akkor ez gondatlan lesz vagy 
gazdátlan lesz. Ha annak a portásnak nincs megfelelő munkaköri leírása, annak a portásnak az 
a dolga, hogy ott ücsörögjön az UFC folyosóján, kiadja a kulcsot, beveszi a kulcsot, végigmegy, 
becsukja az ablakot, de nem feladata az, hogy ha valaki bejön, egyáltalán ott kezdődik, hogy 
bejöhet-e valaki, erről ugye beszéltünk egyszer ott fent a sportcsarnokban, hogy ki jöhet be a 
létesítménybe, ha bejön valaki és átteker biciklivel a pályán, ha nem feladata, nem jogköre, 
hogy erre szóljon, ha nem feladata, hogy ő körbejárjon, de mondom, a PVSK-nál Pécsen, ami 
csak egy huszadrangú egyesület, már bocsánat, hogy így leminősítem őket, de nem Szekszárd, 
nem megyeszékhely első számú egyesülete és sportlétesítménye, oda nem lehet bemenni. Ott 
ül a portás, megkérdezi, te miért jöttél ide. Betelefonál, ja, igen jöttem tárgyalni az elnökhöz, 
és akkor beengednek. Nálunk minden oldalról be lehet jönni. Milyen dolog az, milyen 
népszerűtlen az, hogy azt körbekerítjük. Nem népszerűtlen döntést kell hozni, hanem vagyoni 
döntést, mert az egy vagyon, ami ott van. Én legalábbis így látom, vállalkozóként, mert ez 
szerintem vállalkozói kérdés, hogy oda befektetünk több tíz, százmillió forintokat és utána a 
saját játékosaink a covid idején felvitték a centerpályára a teqball asztalokat, ott sokkal jobb 
volt a fű. A saját játékosaink. De nem szólt rájuk senki. De ha ez mindig pénzügyi kérdés lesz, 
hogy azért van portás, azért nincs takarító, nem tudom.  
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Horváth Ferenc tag: Tisztelt bizottság. Szeretnék még egy két kérdést feltenni az elnök úrnak, 
nagyon rövid leszek. Van-e az UFC-nek NAV tartozása? A másik, hogy nagyjából, bizonyára 
tudja az elnök úr, hogy mennyi volt a reklámbevétel. Nem a TAO, a reklámbevétel. 
 
Kárpáti Zoltán: NAV tartozása az egyesületnek nincs. Alapvetően megkaptam többször a NAV-
tól, mert egyébként áfás a sportszervezet. Szerintem ez sincs megfelelően kihasználva, mert 
sem a Sportközpont bizonyos dolgokra, sem a város nem tud visszaigényelni áfát, mi pedig 
vissza tudjuk igényelni az áfát. Szerintem ez 27%-kal mindenképpen olcsóbb lenne, csak 
amikor arról vitázunk, és bocsánat, egy kicsit kitérek a válasz elől, hogy az öltözőépület most 
az UFC könyveiben szerepel vagy a város könyveiben szerepel. Hát ezért szerepel az UFC 
könyveiben a felújítás, mert az 27% áfával kevesebbe került. Nem értem, hogy ezt így miért 
nem lehetett kimondani, hogy akkor született egy ilyen döntés, és nem csalás, nem ámítás, 
akkor a városnak 27%-kal többet kellett volna hozzátenni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Hadd szóljak közbe, egy kérdés. Volt egy vitás ügy, most már elég 
régóta húzódik, és nem tudom, hogy áll. Megkérdezhetem, hogy annak az épületfelújítás hogy 
áll, mert a városnak kéne befizetni, de ti igényeltétek vissza? Ez most hogyan áll, ha már 
megemlítetted.  
 
Kárpáti Zoltán: Válaszolok rá, mert édesanyám könyvelő és mellette nevelkedtem, úgyhogy 
van némi számviteli rálátásom a dolgokra. Alapvetően a beruházás TAO támogatásból és 
városi önrészből valósult meg. Mivel a Szekszárdi UFC áfakörös, ezért maga a beruházás 
fordított áfával tudott megvalósulni. A fordított áfa leegyszerűsítve azt jelenti, hogy nem kell 
utána áfát fizetni. Számvitelben ilyenkor a könyvelő mindig fejbe ver az esernyőjével, hogy ez 
nem igaz, mert be kell vallani, hogy kifizetem, meg vissza is igénylem. Köznyelv szerint nem 
kell utána áfát fizetni. Ehhez kapott támogatás a várostól a Szekszárdi UFC, amivel el is 
számolt, viszont ezáltal az UFC könyveiben jelenik meg ez a felújítás és beruházás. Maga a 
tulajdoni lapon van egy öltözőépület, a térképmásolaton van egy feltüntetett új öltözőépület, 
minden a város tulajdona, de maga a könyvekben, az UFC könyveiben amortizálódik 
tulajdonképpen, ami egy nonprofit szervezet, nem gazdálkodó szervezet, és nem a városéban. 
Mi történne akkor, hogy ha ezt a város szeretné, és innen jön a félreértés. Akkor kell az áfát 
befizetni, ha az UFC ezt átadja, átruházza a városra. Ha azt szeretné a város, hogy a város 
könyveiben jelenjen meg ez az x százmillió forintos tétel, halkan megjegyzem, a műfüves 
pályák is az UFC könyveiben jelennek meg, tehát akkor kell áfát fizetnie a városnak, ha azt 
szeretné a város, hogy átkerüljön ez a felújítás a város könyveibe.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A könyvelésnél merült fel, ugyebár a város gazdasági osztályán, 
hogy azt az áfát a városnak kellene befizetni, holott az UFC újította fel, és akkor, ha jól tudom, 
megkérdeztek téged, és mondtad, hogy a városnak nem kell befizetnie az áfát, de itt ez volt a 
kérdés és azóta se hallottuk, hogy konkretizálódott volna vagy eldőlt volna, hogy van-e ezzel 
a városnak áfabefizetési kötelezettsége, vagy nincs. 
 
Kárpáti Zoltán: A városnak semmilyen befizetési kötelezettsége nincsen, akkor lenne, ha ő 
szeretné a saját könyveibe könyveltetni, de egyébként az UFC könyvelője¸ Bíró Ferenc, illetve 
a város pénzügyi vezetője, Tamási Anna ezt megbeszélték.  
 



 

  0213jkv 

29 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nincs már az Anna, ezért aggódok. 
 
Kárpáti Zoltán: A Ferit hívja fel a mostani pénzügyi vezető, és erre egy pillanat alatt fog tudni 
a Feri válaszolni. NAV tartozás. A Szekszárdi UFC alapvetően, mivel áfakörös, ezért ez azt 
jelenti a működése kapcsán, hogy ha valaki tőlünk eligazol és van átigazolási díj fizetése vagy 
számlát állítunk ki, vagy akár reklámtevékenységgel kapcsolatban állítunk ki számlát, akkor azt 
plusz áfával tesszük meg, mi ott fizetendőek vagyunk, de mivel sokkal többet igénylünk vissza 
a sportfelszerelések alapján, illetve akár egyes beruházások kapcsán, ezért legtöbbször a 
negyedéves bevallásokban visszaigénylő pozícióban vagyunk, amit mi mindig átvezetünk a 
következő havi járulékokra. Elég komoly járulékfizető a Szekszárdi UFC. Szerintem több, mint 
30 bejelentett dolgozónk van. Reklámbevétel. Szerintem néhány millió forint maximum. 
Köszönöm.  
 
Murvai Árpád elnök: Hozzászólás szakaszba léptünk.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen, hogy elvehettem a szót. Nagyjából 
összegezve, és én nagyon sajnálom, hogy eddig az elmúlt ciklusokban ezt neked nem sikerült 
összehozni, hisz egy ekkora egyesültetnél, és mondhatom azt, hogy 19 óta, bár foghatjuk a 
covidra, valóban a covid okozott egy kommunikációs problémát, illetve egy leszűkített 
kommunikációs csatornát, vagy egy egyszemélyes vezetést, hogy fogalmazzak úgy, ami 1,5-2 
évet biztos elhúzott ebből, de nyilvánvalóan sokkal részletesebben megtudtunk most tőled 
mindent. Legalább 2 évet spórolhattunk volna vele, hogy ha ezt közvetve, közvetlen valakik 
nem akadályozzák meg, hogy ezekről beszélgessünk, hisz ezért jött létre ez a bizottság, és ezért 
sportérdekeltségűek lettek a bizottságban, akik jobban rálátnak vagy jobban tudnak ötletelni, 
segíteni esetleg vagy kapcsolati tőkével vagy lobbierővel tudnak segíteni, és talán nem jutott 
volna ide az egyesület, ahol most tart. Véleményemet tudom mondani több dologról, ami itt 
felmerült. Lehet, hogy nem abban a sorrendben fogok válaszolni, vagyis összegezni, mint 
ahogy elhangzottak. Takarítással kapcsolatban értettem én a szociális tanítási oldalát, azt, 
hogy a gyerekek takarítsanak, de gyakorlatból mondom én is, úgy rohanok oda a gyerekkel, 
csisszre érünk oda az edzésre, előbb el kell kérnem az iskolából, mint hogy kiadnák, egy fél 
órával, hogy át tudjunk öltözni, úgy tudjunk érkezni oda. Most jelen esetben hálás vagyok, 
hogy teremben tudnak focizni a kicsik és hogy a palánki csarnokba megyünk. Az időhiány miatt 
ez kivitelezhetetlen volt, szörnyű volt, tényleg úgy, ahogy mondod, gazdátlan. Kínomban néha 
már a portást kérdeztem meg, figyelj nem érsz rá ott pólóban és söpörj már kicsit össze. A 
kisgyerekek itt taposnak, viszik szanaszét. Tehát ez tényleg egy nagyon gazdátlan és nagyon 
hálátlan helyzet volt. Ami szembetűnő és a legelső perctől kezdve nagyon bánt engem, és 
főleg, hogy most látom, mennek a gyerekek tornákra. Mondhatom azt, hogy szégyellem, hogy 
Szekszárd megyei jogú városnak van egy ilyen futball utánpótlás csapata. Ferenc, én is 
meghallgattalak, bezavar a duruzsolásod, bocsánat, hangos is vagy. Köszönöm szépen. 
Kiabálni meg nem akarok, tudod, itt a mikrofon. Nagyon alulfelszereltek a gyerekek. Ciki, hogy 
a lábszár is még úgy el van fakulva, hogy nem tudom, kik játszhattak ebben még. Abszolút azt 
látom, hogy a felszerelésre nagyon minimális költés van, a kicsikről tudok nyilatkozni, az U7, 
U8-ról. Egy kisebb településnek sokkal egységesebb felszerelése van. A motiváció miatt jutott 
eszembe, nagyon motiválja a gyerekeket, és láttam az ASE kupán is, hogy tényleg sóvárogva 
nézték a gyerekek, hogy még a pufikabátjukra is rá van írva, hogy XSE, hogy szinte egységes 
futball benti cipőben játszottak a srácok. Nyilván tudjuk, hogy erős a Paks, és ebből a 
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szempontból is kicsit alá tudom támasztani, hogy nem lehet minden pénzügyi, de nagyon sok 
azon is múlik. Valamiért tényleg olyan kis szedett-vedett, kopott a mi kis csapatunk és hiába 
hősülnek és szívvel lélekkel odamennek a gyerekek, nagyon motiválná őket is, hogy a 
felszerelésükben érezzék azt, hogy ők egy fontos csapatnak a tagjai. Itt lyukadnék ki arra, az 
én véleményem, hogy nem az igazgató dolga minden. Mindent felügyelni igen, de mindent 
végrehajtani nem. Az én véleményem, és eddigi beszélgetésünk, múltkori beszélgetésünk és 
tapasztalatom az, hogy a te utasításaid, végrehajtó személyzeted nem alkalmas arra, hogy a 
te gondolataidat, a te vezetésedet végre is hajtsák. Tehát nem hajtanak végre szerintem 
feladatokat, ha te ezeket el is mondod, akkor vagy nem tudják végrehajtani, vagy 
alkalmatlanok rá. A sportigazgatónak nagyon sok szerepe lenne, úgy, ahogy mondod, hogy 
tájékoztasson embereket, szülőket, hogy a csapatokkal foglalkozzon, amit akkor orvosoltatok 
gyorsan egy táblával, nyilván ez volt a legkisebb költség. De az, hogy az a sportigazgató jelen 
legyen a sportban, értsen hozzá, tudjon kommunikálni az emberekkel, tudjon a szülőkkel 
kommunikálni, meg tudjon önállóan szervezni egy olyan rendezvényt vagy bármit, ami tényleg 
az ő feladatköre. Tehát önmagában, hogy sportigazgató, az egy olyan titulust sugall, ahova 
tényleg egy rátermett, improvizációs készséggel rendelkező, szakirányú ember lenne. Nálad, 
őszintén megmondom, ez az egyetlen egy, ahol totál alkalmatlan ember van azon a poszton. 
Így nyilvánvalóan már az első utasításod megakad, nem tudják végrehajtani, elkésnek időben. 
Az ő feladatának tudnám ezeket betudni azon kívül, hogy egy kapcsolatot teremtsen meg, ő a 
sportigazgató, nálunk a város részéről az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság az, aki képviseli a 
várost. Nonstop kommunikációban kellett volna legyen, de könyörgöm, ne ő, mert ő szerintem 
képtelen. Láttam, szülőkkel sem tud beszélni, nemhogy egy bizottsággal. Ezt őszintén 
mondom, a legalkalmatlanabb ember, és akkor ott akadt meg a te feladataid, utasításaid 
végrehajtása, hogy az ilyen piciből lesz egy ekkora, mert nem tudja végrehajtani a rábízott 
feladatot, sőt, nem tudja a megfelelő módon kommunikálni ezt az emberekkel. Az edzők. 
Érzékelem, és elmondtad azt, hogy itt főállású edző nem is igazán van. Edzőként azt mondom, 
hogy egy borzasztó fontos szerepe van az edzőnek mind csapatban, mind egyéni játékosnál, 
minden versenyzőnél. Maga a motiváció az edző. A gyerek minden edzés után úgy megy haza, 
hogy ő tudja, hogy azért a csapatért tartozik, azért kell tegyen, és ne akadjunk meg a 
felszereléshiányon. Tételezzük fel, meg van minden felszerelése, még szakadó esőben is kint 
edz, mert tudja, hogy neki az a célja, és nagyon jól látod, és ezért gondolom, hogy a feladataid 
végrehajtó személyzete rossz, mert ezzel az iránnyal, ezzel a hozzáállással és ezzel a 
sportszívvel nem az igazgatóban van a probléma szerintem. Ahhoz, hogy a vállalkozókat meg 
lehessen győzni, valóban össze kell kovácsolni egy érdekszövetséget. Mindenkinek más, az 
OKSI-nak az utánpótlás az érdeke, a városnak az, hogy legyen a városunknak lobbiereje. 
Mindenképpen az egész várost képviselő érdekszövetséget kell létrehozni, amiben tényleg 
tenni akaró emberek vannak, tenni akaró és befolyásos emberek vannak, akikbe, én 
hangsúlyozom, hogy tényleg nem férhetne bele semmilyen politikai nézet. A lobbiereje az 
minden vezetőségnek szerintem ugyanazt a szelet fújja, tehát egy-egy csapatot támogatni, és 
úgy összerakni, hogy az működőképes legyen, abban tényleg érdekeltnek kell lennie egy 
városnak. Nem minden áron, de azt is gondolom, és lehet, hogy ezzel nem értesz egyet, nem 
biztos, hogy nagyobb motivációs ereje van annak, hogy a városunkban az NB III-ban focizó 
srácra akarok hasonlítani, vagy ott akarok játszani, helyette sajnos nincs meg az a motivációs 
erő az akkor lenne, hogy ha tényleg olyan pozícióban focizna a csapatunk, ahova reméljük 
egyszer megint el fog jutni. Sajnos ugyebár a rohanó világ miatt inkább a magyar válogatottba 
meg külföldi focisták a példaképek, tehát nem hiszem, hogy ez akkorát rontana, mint mondjuk 
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amennyibe kerül az, hogy ezek a futballisták fociznak, focizgatnak, eredményeket érnek el, 
nem esnek ki. Viszont maga a felszerelés, vagy egy-egy tornán való részvétel, vagy egy jobb, 
és itt álmodozzak egy kicsit, egy jobb csarnok, vagy egy olyan edzőterem, amit nem bérelgetni 
kell az egyesületnek, hanem saját. Ezek nyilván vinnének előrefele. Ilyen célokban tud segíteni 
esetleg a város, hiszen itt kell nagyobb lobbizóerő legyen. Én kitartást és sikert kívánok neked 
ahhoz, hogy ezeket az elméleteket végigvihesd, és talán most ez a beszélgetés után elindul 
majd egy folyamat, amivel ez jobban nyomon követhető a város részéről is és érthetőbb lesz. 
Nem mennek el, túlzás nélkül mondom, hónapok, évek félreértések, információk egymás 
melletti eláramlása miatt. Azt hiszem, hogy nagy vonalakban összefoglaltam. Jó hosszúra 
sikerült ez a bizottsági ülés, de azt gondolom, hogy mindenképpen nagyon hasznos volt. 
Köszönöm szépen a szót.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Van hozzászólás ehhez a témához? Ha nincs, akkor nagyon 
nagy tisztelettel megköszönöm ezt a kimerítő és őszinte tájékoztatást, a kérdésekre adott 
választ, a hozzászólásokra adott reagálást. Azt hiszem, hogy azzal tudom lezárni napirendi 
pontunkat, hogy a Móra Viktória által jogosan emlegetett gazdátlanságból, ha összefogunk, 
akkor nem lesz sorstalanság, és erre szükség van. Köszönöm szépen. Az eredetileg kiküldött 
határozati javaslatot az alábbival javasolom kiegészíteni: A bizottság felkéri az egyesület 
vezetését, hogy az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottsággal rendszeres, informatív kapcsolatot 
tartani a jövőben szíveskedjen. Erre nekünk szükségünk lesz. Köszönöm szépen. Kérdezem a 
bizottság tagjait, hogy a határozati javaslattal egyetértenek-e? Nyilvánvalóan azt ki kell 
dolgoznunk, hogy milyen formában, mert nem így. Ha ezzel egyetértettek, akkor 
kézfelemeléssel jelezzék.  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 7/2023. (II.13.) határozata 

a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club működéséről és terveinek bemutatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága  
 
1. jóváhagyja a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club szakmai beszámolóját; 
 

Határidő: 2023. február 13. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. február 13. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 

Határidő: 2023. február 13. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
4. felkéri az egyesület vezetőjét, hogy gondoskodjon az egyesület és a bizottság közötti 

informatív kapcsolat fenntartásáról. 
 

Határidő: 2023. február 13. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: A napirendet lezárva még egyszer megköszönöm a jelenlétet és a 
kimerítő tájékoztatást. Remélem, hogy találkozunk még sokszor.  
 
Kárpáti Zoltán: Nagyon szépen köszönöm én is a lehetőséget arra, hogy erről tudtunk picit így 
nagyobb körben, a teljes bizottság előtt beszélni, és bízom benne, hogy lesz ennek még 
folytatása, és azt gondolom, ennél csak feljebb van, úgyhogy fogunk előre lépni. Nekem 
egyetlen egy gondolatom van, ha megengeditek. Csak azért, mert a következő bizottsági 
ülésen úgyis ez a kérelem elétek kerül. A működés jogcímén kapott mind a két sportszervezet 
1,5 illetve 1 millió forint támogatást. A költségtervezetben, illetve az általunk beadott 
kérvényben azt hiszem 4 millió és 2 millió forint szerepelt. Mi most beadtunk egy kérvényt, 
hogy a módosított költségvetésünket fogadjátok el. Ezek a tételek értelemszerűen úgy 
változtak, ahogy az UFC illetve az FC adott évi működéséből adódóan költöttük a pénzt. Ezt 
csak, mint előzetest akartam. Köszönöm szépen.  
 
2. napirendi pont:  
Javaslat a 2022. évi Sportkeretből (működési támogatás) és tartalék keretből megítélt 
támogatási összegek felhasználásának módosítására 
(4. bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
 
Murvai Árpád elnök: Amint ezt elolvastátok, Gemenc Természetvédelmi- és Sport Egyesület, 
Kizakisz Georgiosz Nikolaosz által beadott kérelemről van szó, és a járműbarátok kérelméről. 
Gondolom elolvastátok, és mind a három egyszerű és támogatható. Van-e más vélemény? Aki 
a beadott kérelmek tartalmával, a módosításokkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 8/2023. (II.13.) határozata 

a 2022. évi Sportkeretből (működési támogatás) és tartalék keretből megítélt támogatási 
összegek felhasználásának módosításáról 



 

  0213jkv 

33 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. támogatja az Tolna Megyei Járműbarát Egyesület kérelmét arra vonatkozóan, hogy a 
megítélt támogatással az önrész soron megjelölt tételekkel számoljon el; 
 
Határidő: 2023. február 13. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. támogatja a Gemenc Természetvédelmi- és Sportegyesület kérelmét arra 
vonatkozóan, hogy a pályázati elszámolás a működéshez kapcsolódó számlákkal legyen 
elfogadva; 
  
Határidő: 2023. február 13. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. támogatja Kizakisz Georgiosz Nikolaosz kérelmét arra vonatkozóan, hogy a támogatási 
összegből 100.000,- Ft-ot kéthavi terembérleti díjra számoljon el; 
 
Határidő: 2023. február 13. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1-3.) pontban foglaltakról értesítse a 
kérelmezőt.  
 
Határidő:  2023. február 20.  
Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető, Majnay Gábor osztályvezető 

 
Murvai Árpád elnök: Nagyon nagy tisztelettel köszönöm a türelmet, a segítséget. 
Mindenkinek további szép napot kívánok. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 17 óra 03 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

Murvai Árpád 
elnök 
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Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


